
1 

 

Budapest Főváros IX. Kerület 
Ferencváros Önkormányzatának 
Szociális és Egészségügyi Bizottsága 
 
 

Jegyzőkönyv 
készült a Szociális és Egészségügyi Bizottság 2024. november 12-én 

10.00 órakor megtartott rendes nyílt üléséről 
 
 
Ülés helye: Polgármesteri Hivatal – Bakáts tér 14. 

II. emeleti ülésterem 
 
Jelen vannak:                  Süveg Anna elnök, 

Rácz Györgyike, 
Mező Tímea, 
Torzsa Sándor, 
Kállay Gáborné, 
Haladi-Bús Balázs, 
Rácz Bálint, 
Turcsán Szabolcs, 
Békési Márta tagok. 

 
 
Hivatal részéről: Baranyi Krisztina polgármester, Döme Zsuzsanna alpolgármester, Reiner Roland 
alpolgármester, Kovács András alpolgármester, dr. Szüts Korinna aljegyző, Szilágyi Imre irodavezető, Halmai 
András irodavezető-helyettes, Hajdú Erika csoportvezető, Hidasi Gábor sportreferens, Janitz Gergő irodavezető, 
Dr. Szathmáryné dr. Alföldi Marianna és Bodrogai Tibor a Jogi csoport munkatársai, Koór Henrietta csoportvezető, 
Benkő Irén Erzsébet jegyzőkönyvvezető.  
 
Meghívottak: Fedák-Mócsy Ágnes Viola – az Epres Óvoda óvodapedagógusa és igazgatóhelyettese, mint 
pályázó, Pintérné Nagy Dóra – az Ugrifüles Óvoda óvodavezetője, Jordákiné Károlyi Irén – a Napfény Óvoda 
igazgatója, Dr. Mechler András - a FESZ igazgatója, Czakóné Dobó Krisztina – a Ferencvárosi Intézmény 
Üzemeltetési Központ vezetője, Polyák Béla – a FESZOFE Nonprofit Kft. igazgatója, Bázsa-Mosó László – a 
FESZGYI általános igazgatója, Ódor Terézia – a FESZGYI munkatársa, Gyurákovics Andrea, Szántai Zsombor és 
Hanák Gábor önkormányzati képviselők. 
 
 
Süveg Anna: Jó napot kívánok, köszöntök mindenkit a Szociális és Egészségügyi Bizottság ülésén. Megállapítom, 
hogy a Bizottság 8 fővel határozatképes, a bizottsági ülést 10.00 órakor megnyitom. Megkérdezem a Bizottság 
tagjait, hogy kíván-e valaki napirend előtti hozzászólni? Torzsa Sándor képviselő úrnak a napirend megszavazása 
után megadom a szót. Engedjék meg, hogy november 12-e, a Szociális Munka Napja alkalmából napirend előtt 
még én is köszönetet mondjak a szociális szféra dolgozóinak, akik tényleg áldozatos és odaadó munkájukkal 
gondoskodnak rengeteg emberről az év minden napján, nem kis lelki és fizikai megterhelés árán. Ezúton köszönjük 
az ő munkájukat. Megkérdezem, hogy van-e valakinek a napirendhez hozzászólása? Nincs. Előzetesen annyit 
szeretnék elmondani, hogy két napirendi ponthoz érkezett módosítás. A 2. napirendi ponthoz, a 2024. évi 
költségvetés módosításához egy előterjesztői módosító javaslat érkezett, mely tegnap délután feltöltésre került 
mind a honlapra, mind a belső felületekre. Ott elérhető volt, illetve a 4. napirendi ponthoz, ami kiosztásra került 
most az ülést megelőzően, a „FESZOFE ügyvezetői munkakör betöltésére vonatkozó pályázat érkezett Torzsa 
Sándortól egy módosító javaslat.  A kiküldött napirendhez nincs a Bizottság tagjainak módosító javaslata. Kérem, 
szavazzunk a napirendről. 
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Hozzászólás nem volt, a Bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 
SZEB 23/2024. (XI.12.) sz. 

Határozat 
Napirend: 

 
1./ A Ferencvárosi Epres Óvoda óvodaigazgatói (magasabb vezetői) feladatainak ellátására vonatkozó pályázat 
elbírálása 

164/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
2./ Budapest Főváros IX. kerület Ferencváros Önkormányzatának 2024. évi költségvetés módosítása 
(egyfordulóban) 

166/2024., 166/2-3/2024. sz. előterjesztések  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
3./ A Budapest, IX. Drégely u. 9. földszint 8. sz. alatti üres lakás átminősítése nem lakás céljára szolgáló helyiséggé 
és határozott időtartamra szóló bérbeadása a Magyar Máltai Szeretetszolgálat Egyesület részére 

169/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
4./ A FESZOFE Ferencvárosi Szociális Foglalkoztató- és Ellátó Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 
ügyvezetői (vezető tisztségviselő) munkakör betöltésére pályázat kiírása 
             189/2024., 189/2/2024. sz. előterjesztések  

Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 
 
5./ Javaslat a Ferencvárosi Egészségügyi Szolgálat gazdasági igazgató munkakör ellátására vonatkozó pályázat 
eredménytelenné nyilvánítására, valamint új pályázat kiírására 

163/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
6./ Beszámoló a Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzata fenntartásában működő köznevelési 
intézmények (Óvodák) 2023/2024. nevelési évben végzett szakmai munkájáról  

170/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 
 

7./ Javaslat alapítványi pályázati programok elszámolásával kapcsolatos döntések meghozatalára 
171/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Döme Zsuzsanna alpolgármester 

 
8./ Javaslat a 27. háziorvosi körzet működtetésére 

173/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 
 

9./ Javaslat a ferencvárosi háziorvosi körzetek működtetésére kötött feladatellátási szerződések módosítására 
174/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 
 

10./ Javaslat a köznevelési intézményekben működő intézményi tanácsok, valamint a szakképző intézményekben 
működő képzési tanácsok önkormányzati tagjainak delegálására 

175/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 
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11./ Javaslat a Ferencvárosi „deák” Közalapítvány felügyelőbizottsági tagjainak megválasztására 

177/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
12./ A LÉLEK Program második szintjén elhelyezett személyek bérleti szerződésének meghosszabbítása 

Sz-328/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 
 

13./ Szociális alapon bérbeadott lakások elidegenítése 
             Sz-320/2024. sz. előterjesztés  

Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 
 

14 ./ Személyi térítési díj méltányossági kérelmei 
Sz-329/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

(9 igen, egyhangú) 
A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
 
Békési Márta Igen 
Haladi-Bús Balázs Igen 
Kállay Gáborné Igen 
Mező Tímea Igen 
Rácz Bálint Igen 
Rácz Györgyike Igen 
Süveg Anna Igen 
Torzsa Sándor Igen 
Turcsán SzabolcsIgen  
 
NAPIREND ELŐTTI HOZZÁSZÓLÁSOK: 
 
Torzsa Sándor: El kell ismernem, hogy hosszú éveket kellett várnia arra Alpolgármester Asszonynak, hogy dicsérő 
szavakat mondjak az ő munkásságáról, de azt hiszem, hogy az ifjúságkutatás és az azzal kapcsolatos munka 
kifejezetten jó irány, és talán, hogyha valamit mi hiányoltunk az Ön munkásságával kapcsolatban, az ilyen típusú 
szakmai alátámasztások az előterjesztésével, illetve azzal a szakmai politikával, amit Ön képvisel. Kicsit sajnálom, 
megmondom őszintén, hogy a Bizottság egyetlenegy tagja sem vette a fáradtságot, hogy elmenjen erre a 
konferenciára, hovatovább a Képviselő-testületből is én voltam egyedül jelen Alpolgármester Asszonnyal együtt. 
Ez a kutatás egy olyan súlyú és olyan minőségű munka, amit szerintem legalább ennek a szakbizottságnak a 
keretei között illő lenne megismerni. Azért javasolnám, hogyha lehet, ez a kutatás kerüljön egy bizottsági ülés 
keretében a bizottsági tagoknak is. Legyen erről egy vita, mert tényleg voltak ott olyan típusú problémák nyilván, 
amikkel érdemes lenne valamit kezdenünk. A másik téma, amiről szeretnék beszélni, az egyáltalán nem egy derűs 
téma, sőt kifejezetten aggasztó. Két évvel ezelőtt a You Tub-on elindult egy csatorna, ami egy belső-ferencvárosi 
családnak a hétköznapjait mutatja be. A verbális erőszak enyhe kifejezés, mert ezekben a videókban fizikai erőszak 
is van. Egy idős apuka, egy idős anyuka és egy 40 éves egyedülálló fiatalembernek egy hétköznapjai ezek. A 
november 7-én készült videókban már egy csákány is előkerül, az azt megelőző részekben pedig késes 
kergetőzések láthatóak. Konkrétan 10-20 ezres nézettséggel fut ez a You Tub csatorna. Egy elég nehéz kérdés 
az, hogy a szociális intézményünk, hatóságok hogyan tudnak egy ilyen dolgot tétlenül nézni, hogyan fordulhat elő 
az, hogy nyílt családon belüli erőszakról készülhet egy ilyen csatorna. Azt gondolom, hogy kötelességem szólni, 
felhívni a döntéshozók figyelmét, hogy ez a csatorna ez itt történik Ferencvárosban, Belső-Ferencváros egyik 
lakásában. Azt gondolom, hogy kell emiatt lépni és tenni. Kérem szépen, hogy az ügyet kellő komolysággal 
kezeljék. 
 
Baranyi Krisztina: Azért jöttem fel a Bizottság ülésére, mert az előző ülésén nem tudtam jelen lenni. Szeretnék 
nagyon jó munkát kívánni a Bizottság összes tagjának ebben a ciklusban. Nagyon előremutató az, hogyan 
foglalkoznak Ferencváros szociális és oktatási ügyeivel, és nyilván az a legfőbb cél, hogy teljeskörűen a 
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szakbizottságok megvitassák azokat az előterjesztéseket, amelyeknek a Képviselő-testületnek döntenie kell, és 
minél több releváns és a döntés előkészítést, döntéshozást megkönnyítő információk kerüljenek napirendre a 
Bizottságban. Nagyon szépen köszönöm mindenkinek, és jó munkát kívánok. Csak egy fél mondatot fűzök Torzsa 
Sándor képviselő úr napirend előtti hozzászólásához, amit hallottam, nem hallottam a teljes hozzászólást, de 
egyértelműen bűncselekményekről beszélt Képviselő Úr, gondolom, hogy a rendőrséget már tájékoztatta ezekről 
a történésekről. Köszönöm szépen, és jó munkát kívánok még egyszer. 
 
Döme Zsuzsanna: A múlt heti ifjúsági konferencia okán nagyon szépen köszönöm a dicsérő szavakat, de ez az 
összes kollégának is szól, akik itt a szervezésben segítettek. Ez egy délelőtti időpont volt, lehet, hogy több 
képviselőt is a munkája tartott vissza, hogy látogassa nagy számban ezt a rendezvényt, de valóban egy sikeres 
ifjúsági, önkormányzati konferenciát szervezett Ferencváros száznál több résztvevővel, ami azt hiszem, hogy egy 
önkormányzati konferenciánál pont azt mutatja, hogy volt érdeklődés, és valódi szakmai tartalmat kínáltunk, és 
szakmai munka folyt ezen a konferencián. Bemutattuk a tavasszal végződött ifjúsági kutatásnak az eredményeit, 
illetve magukat a kutatók, ez kb. nyár elejére lett meg, ezért választottuk az őszi időpontot, nem pedig a nyarat 
ennek a bemutatására. De ennek a konferenciának az anyaga, tehát mind az egész kutatás, mind a kutatóknak az 
előadása felkerül a honlapunkra is, és miután mindenki megnézte várjuk ezzel kapcsolatban a javaslatokat, 
ötleteket, vagy akár egy külön ifjúsági szakmai vitát is nagyon szívesen. Ezentúl még Tari Annamária előadását 
hallgathatták meg a résztvevők, és valódi ifjúsági szervek kerekasztal beszélgetése volt a program. Ezeket 
rögzítettük, és örülök, ha minél többen megnézik, mert valóban egy színvonalas konferencia volt, és lesznek még 
hasonlók más témákban is természetesen. 
 
 
NAPIRENDI PONTOK TÁRGYALÁSA:  
 
1./ A Ferencvárosi Epres Óvoda óvodaigazgatói (magasabb vezetői) feladatainak ellátására vonatkozó 
pályázat elbírálása 

164/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
Süveg Anna: A Bizottság tagjai megismerhették az előterjesztést, egyetlen egy pályázat érkezett Fedák-Mócsy 
Ágnes Violától, mely a belső rendszerre feltöltésre került. Ha jól láttam itt van a pályázó, arra kérném, hogyha van 
valahol hely, akkor foglaljon helyet, és egy pár mondatos bemutatkozást szeretnénk kérni maximum 3 percben.  
 
Fedák-Mócsy Ágnes Viola: A Ferencvárosi Epres Óvodában csak nyár óta dolgozom, előtte az Ugrifüles 
Óvodában dolgoztam. Pályamódosítóként kerültem a pedagógus pályára. Hosszútávú terveim között szerepelt az 
intézményvezetés. Amikor megtudtam, hogy az Epres Óvodában a vezető lemondott, akkor mindenféleképpen 
éltem a lehetőséggel, átmentem, és szeptember óta folyamatában irányítom az intézményt. Először nagyon nehéz 
volt, de most már gördülékenyen megy.  
 
Süveg Anna: Kérdezem a Bizottság tagjait, hogy van-e a pályázóhoz valakinek kérdése, hozzászólása? 
Megismerhettük pályázati programját. Nekem lenne egyetlen kérdésem, ami kicsit összefügg az előző éves 
beszámolóval. A 2023. évi beszámolóban egy adat nagyon megütötte a szemem, méghozzá az, hogy az óvodások 
53 százaléka szeret óvodába járni, és azt gondolom, hogy ez biztosan Önt is foglalkoztatja, mert tudjuk, hogy egy 
óvodás, ha minden jól megy, akkor nagy örömmel indul reggel az óvodába. Arra vonatkozna a kérdésem, hogy mit 
kíván annak érdekében tenni, hogy ez a szám javuljon a jövőben? 
 
Fedák-Mócsy Ágnes Viola: A pályázatomnak a fő irányvonala ez, a gyerekközpontú intézményben történő 
szemléletváltás, ami nagyon fontos. Azt gondolom, hogy sokkal több programot kell a szülők felé, gyerekek felé 
biztosítanunk, az elfogadás, a befogadás, az inklúzió, tehát egy nagyon összetett feladat, ami előttem áll. Minden 
erőmmel azon vagyok, és tapasztalataim szerint szeptember óta már nagyon sok pozitív változás történt, amit 
örömmel élek meg, és a nevelőtestület, az alkalmazotti közösség mindenben támogat. Ami még nagyon jól esik, 
hogy már a szülőktől is rengeteg pozitív visszajelzést kaptam. A gyerekek pedig csodásak. 
 
Süveg Anna: Köszönöm szépen, további kérdés nincs, kérem, szavazzunk a 164/2024. sz. előterjesztés határozati 
javaslatáról. 
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Több hozzászólás nem volt, a bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 
SZEB 24/2024. (XI.12.) sz. 

Határozat 
A Szociális és Egészségügyi Bizottság elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 164/2024. – ”A Ferencvárosi 
Epres Óvoda óvodaigazgatói (magasabb vezetői) feladatainak ellátására vonatkozó pályázat elbírálása” című – 
előterjesztés határozati javaslatát. 
Határidő: 2024. november 14. 
Felelős: Süveg Anna elnök 

                 (9 igen, egyhangú) 
A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
 
Békési Márta Igen 
Haladi-Bús Balázs Igen 
Kállay Gáborné Igen 
Mező Tímea Igen 
Rácz Bálint Igen 
Rácz Györgyike Igen 
Süveg Anna Igen 
Torzsa Sándor Igen 
Turcsán Szabolcs Igen 
 
Süveg Anna: Köszönjük szépen a pályázónak, hogy eljött, és minden jó kívánunk. 
 
 
2./ Budapest Főváros IX. kerület Ferencváros Önkormányzatának 2024. évi költségvetés módosítása 
(egyfordulóban) 

166/2024., 166/2-3/2024 sz. előterjesztések  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
Süveg Anna: Jeleztem az ülés legelején, hogy érkezett egy előterjesztői módosítás 166/3/2024. számon, melyet 
a Bizottság tagjai megismerhettek. Kérdezem, hogy van-e kérdés, hozzászólás?   
 
Torzsa Sándor: Erről a módosítóról semmiféle tájékoztatást nem kaptak előzetesen a képviselők. Korábban az 
volt a gyakorlat, hogyha módosító javaslat kerül feltöltésre, akkor kapunk arról egy tájékoztató sms-t vagy egy 
tájékoztató e-mailt, ilyen nem volt ebben az esetben. Szeretném azt kérni, hogy kerüljön írásban kiosztásra, mert 
nem ismerem a módosító javaslatnak a szövegét. Itt most a bizottsági ülés előtt kaptam tájékoztatást ennek a 
létezéséről, azt gondolom, hogy ezt ki kellett volna osztani. Szeretném ezt kérni írásban. 
 
Süveg Anna: Egyetértek Torzsa Sándor képviselő úrral, megköszönjük a Hivatal munkatársainak, hogyha a 
továbbiakban ezek a módosítások írásban is kiosztásra kerülnek az ülés előtt. A napirendi pont szavazása előtt 
jeleztem, hogy a módosító javaslat feltöltésre került, a Hivatal feltöltötte. A jövőben kérésének megfelelően 
kiosztásra fog kerülni. 
 
Torzsa Sándor: Ez elég újszerű, hogy egy Képviselő jelzi azt, hogy nem kapott meg egy anyagot, és erre egy 
reagálnak. Megteszi Elnök Asszony, hogy ismerteti a módosító javaslat tartalmát? 
 
Süveg Anna: Természetesen. Baranyi Krisztina polgármester asszonytól érkezett a módosító javaslat, mely így 
hangzik: „A 2024. évi költségvetés módosításhoz az alábbi módosító javaslatot teszem: Az Atlétikai Stadion 
tömegsport funkción túl Ferencváros kulturális életének fejlesztésére is lehetőség nyílik. A nagy zöldterület 
alkalmas egy állandó kiállítás elhelyezésére, ami önmagában is vonzó látogatási cél lehet. A feladat 
megvalósítására 20.000 eFt-ot biztosítunk az 5. sz. mellékletbe egy új 5007 sorszámon Állandó kiállítás elnevezés 
létrehozásával. A 20.000 eFt-ot átcsoportosítással biztosítjuk az 5009 Boráros téri lift tervezése költségvetési 
sorról. A költségvetési főösszeg nem módosul. Kérem a T. Képviselő-testületet, hogy a 2024. november 14-i 
ülésének meghívóján szereplő „Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzatának 2024. évi 
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költségvetés módosításáról szóló 166/2024. sz. előterjesztést jelen módosító javaslat figyelembevételével tárgyalja 
meg, és a rendeletet ezen módosítással szíveskedjen megalkotni.” 
 
Torzsa Sándor: Most már tökéletesen értem azt, hogy miért csinálták ezt így titokban. Ez elég nagy probléma, 
ugyanis erről nekünk van egy igen konkrét és részletes megállapodásunk a Kormánnyal. Maradjunk annyiban, 
hogy nem ez a legkisebb hányad, ami abból a megállapodásból nem teljesül. Nekem holnap ezzel kapcsolatosan 
lesz Polgármester Asszonyhoz egy interpellációm. Azért, hogy mindenkinek világos legyen, ez a stadion 350 
milliárd forintba került, ez Ferencváros 30 millió forintos költségvetési főösszegével számolva 10 évnyi pénz. Ekkora 
betontömb „rohad” ott, és nincs használva semmire. Ebből 7000 db önkormányzati bérlakást lehetett volna építeni 
a fiataloknak. Teljesen röhejes, hogy azt a 20 millió forintot nekünk kell kifizetni az Állam helyett, és Önök pedig 
ehhez asszisztálnak, és nem tiltakoznak. Nemcsak ez a baj a költségvetéssel, hanem az is, hogy volt egy olyan 
gyakorlat, Alpolgármester Úrra nézek kérdőn, hogy november környékén érkezik egy tájékoztató az I-IX. havi 
teljesüléssel kapcsolatosan, és ezt nem láttam semelyik bizottság napirendjén sem a tájékoztatók között. 
Megkérdezhetem Alpolgármester Urat, hogy mi ennek az oka? 
 
Reiner Roland: Utánanézek, de gondolom, hogy nem volt a munkatervben szerepeltetve. Volt olyan év, amikor 
ezt betették a képviselők, szerintem ebbe a mostaniba nem tették bele, ezekről még Önök döntöttek legutóbb, de 
megnézem. 
 
Torzsa Sándor: Ez baj Alpolgármester Úr, mert úgy tudom, hogy az I-IX. havi beszámoló törvényi kötelezettség. 
Nem? Az akkor eléggé nagy gond, ha nincs ilyen. Értem azt, hogy miért nem szeretnének átlátható költségvetést, 
és miért nem szeretnének átlátható gazdálkodást, de ez az I-IX. havi jelentés arról szól, és azt tartalmazza, hogy 
januártól szeptemberig a Képviselő-testület tájékoztatást kap arról, hogy a költések hogyan alakultak. Ez egy 
nagyon fontos dokumentum, ebből lehet érdemben tervezni a következő évet. Most lehet korrigálni az idei évnek 
a számait. Nem tudom azt, hogy eddig 1990 óta egyetlen egyszer nem fordult elő az, hogy megengedte volna a 
városvezetés azt, hogy a Képviselők előtt eltitkolja, hogyan áll Ferencváros pénzügyi helyzete. Azt gondolom, hogy 
ennek nyilván oka van, súlyos titkok lehetnek, amik nyilván előbb vagy utóbb ki fognak derülni. Szeretném azt 
jelezni, hogy akkor itt most én kérem a decemberi képviselő-testületi ülésre, hogy készüljön ez el, és kerüljön a 
Gazdasági Bizottság, a Pénzügyi Ellenőrzési Bizottság, és a Képviselő-testület elé ez a tájékoztató.  
 
Kállay Gáborné: Nem látok semmit erről a kiállításról. Megtudhatunk erről valamit, hogy 20 millió forintért milyen 
kiállításról van szó? Vagy ez szerepel valahol ebben a módosító indítványban, hogy ez mi? Annyit tudunk róla, 
hogy egy zöldterületen egy állandó kiállítás, de ez a kiállítás mit tarkar? 
 
Döme Zsuzsanna: Ez a korábbi stadionos tervekben is szerepelt, mint szoborpark ennek a pontosabb jelentése 
nélkül. A koncepciót sikerült egyeztetni a stadionnal. Egy civil kezdeményezésre mutattunk rá, és azt próbálnánk 
itt megvalósítani, ennek a pontos részletei még nincsenek kidolgozva. Hogy pontosan ez mennyibe fog kerülni, 
valószínűleg alatta lesz a 20 millió forintnak, nem tudok most ennél pontosabb számokat mondani. Konkrétan ezek 
a régi házakon maradt neonreklámok újrahasznosítása és visszaemelése a közéletbe, a közterekre koncepció 
mentén valósulna meg. Nem tudom pontosan, hogy melyik neonreklámok milyen fölirattal, természetesen nem 
reklámcélú neonokról van szó. Jelenleg is tárgyalásban vagyunk, és ennek a részleteit, mihelyt pontosan tudjuk, 
akkor természetesen a Képviselő-testület és szakbizottságok elé hozzuk. 
 
Süveg Anna: Sajnálom Torzsa Sándor képviselő úr, nem tudom megadni a szót, elfogytak az Ügyrend szerinti 
hozzászólásai, úgyhogy folytassuk akkor a Képviselő-testület ülésén. Továbbá kérdés, észrevétel nincs, kérem, 
szavazzunk a 166/2024. és a 166/3/2024. sz. előterjesztések határozati javaslatáról. 
 
Több hozzászólás nem volt, a bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 
SZEB 25/2024. (XI.12.) sz. 

Határozat 
A Szociális és Egészségügyi Bizottság elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 166/2024. – ”Budapest 
Főváros IX. kerület Ferencváros Önkormányzatának 2024. évi költségvetés módosítása (egyfordulóban)” és 
166/3/2024. sz. „Módosító javaslat Budapest Főváros IX. kerület Ferencváros Önkormányzatának 2024. évi 
költségvetéséről szóló 166/2024. sz. előterjesztéshez” című – előterjesztések döntési javaslatát. 
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Határidő: 2024. november 14. 
Felelős: Süveg Anna elnök 

                (6 igen, 3 nem) 
A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
 
Haladi-Bús Balázs Igen 
Mező Tímea Igen 
Rácz Bálint Igen 
Rácz Györgyike Igen 
Süveg Anna Igen 
Turcsán Szabolcs Igen 
Békési Márta Nem 
Kállay Gáborné Nem 
Torzsa Sándor Nem 
 
 
3./ A Budapest, IX. Drégely u. 9. földszint 8. sz. alatti üres lakás átminősítése nem lakás céljára szolgáló 
helyiséggé és határozott időtartamra szóló bérbeadása a Magyar Máltai Szeretetszolgálat Egyesület 
részére 

169/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
Süveg Anna: Az előterjesztést a Bizottság tagjai megismerhették. Van-e kérdés, észrevétel? 
 
Torzsa Sándor: Önök közül sokan nem ismerik, hogy készült egy dolgozat az önkormányzati bérházaknak az 
állapotáról. Annak a tartalma igen lesújtó képet fest, gyakorlatilag nincs olyan házunk, amelyik ezen felmérés 
alapján ne lenne veszélyes kategóriába sorolható. Nyilván a Drégely u. 9. szám is ugyanebbe a kategóriába tartozó 
volt. Tudni kell, hogy ez az önkormányzati bérházunk egy speciális jogállású ház, ehhez a Máltai 
Szeretetszolgálatnak van közösségi hasznosításra odaadva. Szeretném azt megkérdezni, hogy ezen típusú 
felújítások, illetve életveszély elhárítási kiadások elég sok tízmilliós, akár százmilliós tételek is, ezeket ki fizette 
ennél a háznál? Itt alá kellett dúcolni, más munkákat el kellett végezni. Erre a kérdésre kaphatnék választ 
Alpolgármester Úrtól? 
 
Janitz Gergő: Az érintett Drégely utca 9. szám alatti épületnél szintén elvégzésre került a Torzsa Sándor képviselő 
úr által elvégzett statikai vizsgálat. Emlékeim szerint az épületben lévő függőfolyosók voltak olyan állapotban, 
amelyek azonnali beavatkozást igényeltek. Ezeket az érvényes közösségi hasznosítási szerződés alapján a 
Magyar Máltai Szeretetszolgálat Egyesülete elvégezte, emlékeim szerint 6-18 millió forint értékű beruházást kellett 
eszközölniük, amit az érvényes szerződés alapján felül kompenzációként a következő évi elszámolásban fogunk 
számukra megfizetni, tehát magyarul a Máltai Szeretetszolgálat végezte el a munkát, de ezt később meg fogjuk 
nekik téríteni. 
 
Süveg Anna: További kérdés, hozzászólás nincs. Kérem, szavazzunk a 169/2024. sz. előterjesztés határozati 
javaslatáról. 
 
Több hozzászólás nem volt, a bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 
SZEB 26/2024. (XI.12.) sz. 

Határozat 
A Szociális és Egészségügyi Bizottság elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 169/2024. – ” A Budapest, 
IX. Drégely u. 9. földszint 8. sz. alatti üres lakás átminősítése nem lakás céljára szolgáló helyiséggé és határozott 

időtartamra szóló bérbeadása a Magyar Máltai Szeretetszolgálat Egyesület részére” című – előterjesztés határozati 

javaslatát. 
Határidő: 2024. november 14. 
Felelős: Süveg Anna elnök 

       (9 igen, egyhangú) 
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A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
 
Békési Márta Igen 
Haladi-Bús Balázs Igen 
Kállay Gáborné Igen 
Mező Tímea Igen 
Rácz Bálint Igen 
Rácz Györgyike Igen 
Süveg Anna Igen 
Torzsa Sándor Igen 
 
4./ A FESZOFE Ferencvárosi Szociális Foglalkoztató- és Ellátó Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 
ügyvezetői (vezető tisztségviselő) munkakör betöltésére pályázat kiírása 
             189/2024., 189/2/2024. sz. előterjesztések 

Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 
 
Torzsa Sándor: Szeretném Alpolgármester Úrtól megkérdezni, hogy van-e már Főkertésze a Ferencvárosi 
Önkormányzatnak?  
 
Reiner Roland: Jelenleg még nincs, tárgyalások folynak egy jelölttel, akit meghallgattunk. Nyitottság volt mind a 
két fél részéről, de a munkaszerződést még nem kötöttük meg. 
 
Torzsa Sándor: Probléma az, hogy a pályázatot arra hivatkozva, nem elégedettek a zöldfelületek minőségével. 
Kerületi főkertész iránymutatása alapján kell elvégezni a zöldfelületek karbantartását. Értelmetlensége a pályázat 
kiírásának. Másvalakivel szeretnék ezt a céget nyilván vezettetni. Olyan szigorú, hogy a FESZOFE egyetlen 
munkavállalója sem tud ezeknek a feltételeknek megfelelni. Kire írták ki? Legutóbb pályázók közül sem tud egy 
sem elindulni. Kinek írták ki ezt a pályázatot. Ezért tettem módosító javaslatot. Relevancia létező fogalom. 
Eldöntötték azt, hogy ki lesz ennek a cégnek a vezetője. Javaslom, hogy korrekt feltételek mellett legyen pályázat 
kiírva, hogy más is el tudjon indulni. 
 
Reiner Roland: Nincs Főkertész, a főkertészi feladatokat ellátják a Városüzemeltetési Irodán keresztül.  
 
Torzsa Sándor: A probléma az, hogy ezt a pályázatot arra hivatkozva akarják kiírni, hogy nem elégedettek a 
zöldfelületeknek a minőségével, és teljesen világosan benne van a FESZOFE-nak a különböző dokumentumaiban, 
hogy a kerületi Főkertész iránymutatása alapján kell elvégezniük a zöldfelületek karbantartását. Évek óta nem 
sikerült sajnos ezt a kerületi Főkertészt „megugrani”. Azt gondolom, hogy az Önök mulasztását a FESZOFE 
nyakába varrni finoman szólva sem egy elegáns történet. Önök nem végezték el a munkájukat, sőt hozzáteszem, 
hogy a FESZOFE, mivel Önök nem voltak képesek egy Főkertészt találni most már évek óta, fölvett a saját 
állományába egy kertészt, aki szakmailag tudja irányítani a munkát. Szerintem ez egy eléggé nagy probléma. Ha 
valahol cserére lenne szükség, az nem hiszem, hogy a FESZOFE környéke lenne, hanem sokkal inkább a 
városvezetés környéke. Ez az értelmetlensége ennek a pályázatkiírásnak, de nyilván pontosan tudjuk azt, hogy 
nem a zöldfelületekről szól ez a történet, hanem arról, hogy más valakivel szeretnék majd nyilván ezt a céget 
vezettetni. Erről árulkodik a pályázati kiírás is, amit olyan szigorúra sikerült kiírniuk, vagy javaslatot tenniük, hogy 
a FESZOFE egyetlenegy munkavállalója sem, tehát nincs olyan munkavállaló jelenleg a FESZOFE 
alkalmazásában, aki ezen pályázati feltételek mindegyikének meg tudna felelni. Tehát így szerintem önmagában 
felmerül az a kérdés, hogy vajon kire írták ki ezt a pályázatot? De folytatom tovább, a legutóbbi pályázaton elindult 
pályázók közül is egyetlen egy sem tudna ezen a pályázaton elindulni, így felmerül az a kérdés, hogy kire írták ki 
ezt a pályázatot? Összességében éppen ezért tettem egy módosító javaslatot, mert azt gondolom, hogy az 
elegancia is létező fogalom, tehát hogyha Önök már, nincs kétségem afelől, eldöntötték azt, hogy ki lesz ennek a 
cégnek a vezetője, de legalább azért érdemes elbábozni azt, hogy verseny van. Éppen ezért javaslom, hogy legyen 
korrekt feltételekkel olyan pályázat kiírva, ahol legalább, akire kiírták azt a pályázatot, azonkívül más is el tud indulni 
ezen a versenyen. Bocsánatot kérek, annyit hadd tegyek még hozzá, hogy a pályázati kiírás tele volt hibákkal, azt 
is kijavítottam Önök helyett.  
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Reiner Roland: Bár Képviselő Úr pontosan tudja, talán az új képviselők mindegyike nem tudja, hogy attól 
függetlenül, hogy nincs Főkertészünk, valóban, amit mi is fájlalunk, a főkertészi feladatokat ellátják a 
Városüzemeltetési Irodán keresztül. Ahogy azt is tudja Képviselő Úr, hogy amikor volt Főkertésze az 
Önkormányzatnak, akkor is volt kertésze a FESZOFE-nak, akkor is együtt dolgoztak, tehát ez a kettő ebben az 
értelemben nem függ össze. Ön is tudja, hogy ezek a dolgok mentek, mikor például a „Korsós nő” szobra 
környékének a felújítását kellett elvégezni, ott is látta, hogy van egy ember a FESZOFE részéről és van egy ember 
a Városüzemeltetési Iroda részéről. Dokumentálva van, hogy ezek az egyeztetések megtörténtek, lehet, hogy 
akkor Képviselő Úr helyett valaki eljárt. Mindenesetre azért azt talán nem vitatja Képviselő Úr, hogy ott valami 
megtörtént, zöldfelületet érintett, és benne volt valaki a városüzemeltetés részéről és valaki a FESZOFE részéről. 
Legyen ez a közös minimum. Ezek a dolgok működnek.  
 
Torzsa Sándor: Megtisztelő számomra, hogy ezt a csodálatos háromnegyed évet emlegeti fel, amikor valóban volt 
a kerületnek Főkertésze az elmúlt ciklusban. Akkor valóban működtek is a dolgok. Ebben nincs is köztünk vita. 
Arról a cirka négy évről beszélek, amin keresztül előtte, illetve utána, nem sikerült megugrani a főkertészi történetet. 
Valóban a „Korsós nő” szobra projekt kapcsán a kerületi Főkertész és a FESZOFE sikeresen működött közre. 
Pontosan nem ezt az időszakot kritizálom. Tehát jól érti Alpolgármester Úr ezt a dolgot. Hovatovább jegyzem meg, 
hogy a József Attila-lakótelepnek sincsen külön Főkertésze, ez is volt korábban, ő is távozott, ez a pozíció sem 
került azóta sem betöltésre. Azt gondolom, még egyszer mondom, hogy a hiba más készülékben van, mint ahol 
szeretnék ezt megoldani. Maradjunk annyiban, hogy nem hallottam semmiféle olyan kritikát vagy megjegyzést, 
hogy a FESZOFE-nak a zöldfelületeivel probléma lenne: Szeretném kérdezni Alpolgármester Úrtól, hogy mikor, 
hányszor hívták fel az ügyvezetőnek a figyelmét arra, hogy a zöldfelülten végzett munkával elégedetlenek? 
Hovatovább egyszer nem szavazta le a Képviselő-testület a FESZOFE-nak a beszámolóit, és egyszer nem tett 
olyan kitételt, hogy a zöldfelületekkel kapcsolatos dolgokkal különösebb problémákat érzékelnének? Tehát 
szeretném azt megkérdezni a városvezetéstől, hogy milyen módon jelezték a cég vezetőjének azt, hogy a 
zöldfelületekkel kapcsolatosan problémák vannak? 
 
Süveg Anna: További kérdés, hozzászólás nincs, kérem, szavazzunk a 189/2/2024. sz. előterjesztés határozati 
javaslatáról. 
 
Több hozzászólás nem volt, a bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 
SZEB 27/2024. (XI.12.) sz. 

Határozat 
A Szociális és Egészségügyi Bizottság az alábbi határozati javaslatot elutasítja: 
„A Szociális és Egészségügyi Bizottság elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 189/2/2024. – ”Módosító 

javaslat a 189/2024. sz. előterjesztéshez” című – előterjesztés határozati javaslatát.” 

                                                                                                                                     (1 igen, 3 nem, 5 tartózkodás) 
A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
 
Torzsa Sándor Igen 
Haladi-Bús Balázs Nem 
Mező Tímea Nem 
Rácz Györgyike Nem 
Békési Márta                                                                       Tartózkodott 
Kállay Gáborné                                                                   Tartózkodott 
Rácz Bálint                                                                          Tartózkodott 
Süveg Anna                                                                        Tartózkodott 
Turcsán Szabolcs                                                               Tartózkodott 
 
 
Süveg Anna: Kérem, szavazzunk a 189/2024. sz. előterjesztés határozati javaslatáról. 
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SZEB 28/2024. (XI.12.) sz. 

Határozat 
A Szociális és Egészségügyi Bizottság elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 189/2024. – ”A FESZOFE 
Ferencvárosi Szociális Foglalkoztató- és Ellátó Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság ügyvezetői (vezető 

tisztségviselő) munkakör betöltésére pályázat kiírása” című – előterjesztés határozati javaslatát. 

Határidő: 2024. november 14. 
Felelős: Süveg Anna elnök 
                                                                                                                                      (6 igen, 1 nem, 2 tartózkodás) 
A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
 
Haladi-Bús Balázs                                                              Igen 
Mező Tímea                                                                       Igen 
Rácz Bálint                                                                         Igen 
Rácz Györgyike                                                                  Igen 
Süveg Anna                                                                        Igen 
Turcsán Szabolcs                                                               Igen 
Torzsa Sándor                                                                    Nem 
Békési Márta                                                                      Tartózkodott 
Kállay Gáborné                                                                  Tartózkodott 
 
 
5./ Javaslat a Ferencvárosi Egészségügyi Szolgálat gazdasági igazgató munkakör ellátására vonatkozó 
pályázat eredménytelenné nyilvánítására, valamint új pályázat kiírására 

163/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
Torzsa Sándor: Most nagyon furcsa helyzetben vagyok, mert az előző bizottsági ülésen sikeresen 
érvénytelenítette a FESZ igazgatói pályázatot a Képviselő-testület, most a gazdasági igazgatói pályázatot 
érvénytelenítjük. Az a helyzet, hogy érkezett az Igazgató Úr és a cég részéről kritika ezekbe a bizottságokba, mint 
hogyha ő lenne felelős azért, hogy nincs gazdasági igazgatója ennek a cégnek. Szeretném felhívni a figyelmet, 
hogy most fogják Önök érvényteleníteni ezt a pályázatot, mert nem volt rá jelentkező. Akkor ez mennyire a jelenlegi 
igazgatónak a felelőssége, és nem a városvezetésnek a felelőssége, aki képtelen sikeresen lefolytatni egy ilyen 
pályázatot?  
 
Süveg Anna: További kérdés, hozzászólás nincs, kérem, szavazzunk a 163/2024. sz. előterjesztés határozati 
javaslatáról. 
 
Több hozzászólás nem volt, a bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 
SZEB 29/2024. (XI.12.) sz. 

Határozat 
A Szociális és Egészségügyi Bizottság elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 163/2024. – ”Javaslat a 
Ferencvárosi Egészségügyi Szolgálat gazdasági igazgató munkakör ellátására vonatkozó pályázat 
eredménytelenné nyilvánítására, valamint új pályázat kiírására” című – előterjesztés határozati javaslatát. 
Határidő: 2024. november 14. 
Felelős: Süveg Anna elnök 
                                                                                                                                                (7 igen, 2 tartózkodás) 
A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
 
Haladi-Bús Balázs Igen 
Mező Tímea Igen 
Rácz Bálint Igen 
Rácz Györgyike Igen 
Süveg Anna Igen 
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Torzsa Sándor Igen 
Turcsán Szabolcs Igen 
Békési Márta                                                                       Tartózkodott 
Kállay Gáborné                                                                    Tartózkodott 
 
 
6./ Beszámoló a Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzata fenntartásában működő 
köznevelési intézmények (Óvodák) 2023/2024. nevelési évben végzett szakmai munkájáról  

170/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
Süveg Anna: Ha jól láttam, az óvodavezetők jelen vannak, amit köszönünk nekik. Kérdezem a Bizottság tagjait, 
hogy van-e kérdés, észrevétel bármelyik beszámolóval kapcsolatban? 
 
Torzsa Sándor: Illik megköszönni az óvodában elvégzett munkát. Nagyon szépek, és nagyon hasznosak ezek a 
beszámolók. Szomorú vagyok, mert mindig el szoktam mondani, szerintem elvárható lenne a városvezetéstől, hogy 
ezekből a beszámolókból készüljön egy cselekvési terv az elkövetkező évekre, mert nagyon sok problémát írnak 
le, amelyekből érdemes lenne levonni következtetéseket. Sajnos ezek nem készülnek el, de én mindenféleképpen 
köszönöm az ott dolgozóknak a munkáját és kitartást kívánok Önöknek. 
 
Süveg Anna: Én is szeretném megköszöni a munkájukat a Bizottság nevében. Nagyon tartalmas beszámolókat 
olvashattunk, köszönjük szépen a kisgyermekek nevelését és fejlesztését Önöknek. További kérdés, hozzászólás 
nincs, kérem, szavazzunk a 170/2024. sz. előterjesztés határozati javaslatáról. 
 
Több hozzászólás nem volt, a bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 
SZEB 30/2024. (XI.12.) sz. 

Határozat 
A Szociális és Egészségügyi Bizottság elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 170/2024. – ”Beszámoló a 
Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzata fenntartásában működő köznevelési intézmények 

(Óvodák) 2023/2024. nevelési évben végzett szakmai munkájáról” című – előterjesztés határozati javaslatát. 

Határidő: 2024. november 14. 
Felelős: Süveg Anna elnök 

          (9 igen, egyhangú) 
A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
 
Békési Márta Igen 
Haladi-Bús Balázs Igen 
Kállay Gáborné Igen 
Mező Tímea Igen 
Rácz Bálint Igen 
Rácz Györgyike Igen 
Süveg Anna Igen 
Torzsa Sándor Igen 
Turcsán Szabolcs Igen 
 
 
7./ Javaslat alapítványi pályázati programok elszámolásával kapcsolatos döntések meghozatalára 

171/2024. sz. előterjesztés  
              Előterjesztő: Döme Zsuzsanna alpolgármester 
 
Szilágyi Imre: Annyit szeretnék csak mondani, hogy a határozati-tervezet 2. pontja, ami a Bizottság hatáskörébe 
tartozik, a másik kettő pont a Kulturális Bizottságé. 
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Süveg Anna: Köszönjük a pontosítást, további kérdés, hozzászólás nincs, kérem, szavazzunk a 171/2024. sz. 
előterjesztés határozati javaslatának 2. pontjáról. 
Több hozzászólás nem volt, a bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 
SZEB 31/2024. (XI.12.) sz. 

Határozat 
A Szociális és Egészségügyi Bizottság elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 171/2024. – ”Javaslat 

alapítványi pályázati programok elszámolásával kapcsolatos döntések meghozatalára” című – előterjesztés 

határozati javaslatának 2. pontját. 
Határidő: 2024. november 14. 
Felelős: Süveg Anna elnök 

       (9 igen, egyhangú) 
A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
 
Békési Márta Igen 
Haladi-Bús Balázs Igen 
Kállay Gáborné Igen 
Mező Tímea Igen 
Rácz Bálint Igen 
Rácz Györgyike Igen 
Süveg Anna Igen 
Torzsa Sándor Igen 
Turcsán Szabolcs Igen 
 
 
8./ Javaslat a 27. háziorvosi körzet működtetésére 

173/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
Torzsa Sándor: Bocsánatot kérek, Önöknek már nyilván nem új, nekem még új ez a működési rend. Szeretném 
megkérdezni, hogy korábban az ilyen háziorvosi döntéseket csakis kizárólag a Bizottság hozta meg, ha jól 
emlékszem, most a Képviselő-testület előtt is ott vannak ezek. Mi indokolja ezt? Ez miért alakult így? SZMSZ 
változás miatt vagy felsőbb jogszabályi változás miatt? 
 
Szilágyi Imre: A Szervezeti és Működési Szabályzat változása miatt került ebbe a helyzetbe.  
 
Torzsa Sándor: Ez nagy baj, mert az új SZMSZ-nek az egyik indoklása az volt, hogy a Bizottságokban folyjon a 
munka, és ne a Képviselő-testületben. Úgy látszik, hogy ezen a ponton sem sikerült ezt a saját maguk által felállított 
elvárást teljesíteniük. Lehet, hogy érdemes lett volna, amit javasoltam, hogy az SZMSZ vitát elhalasztani, és 
későbbi időpontban elfogadni, akkor nem lenne tele ennyi problémával ez az elfogadott SZMSZ. 
 
Süveg Anna: További kérdés, hozzászólás, kérem, szavazzunk a 173/2024. sz. előterjesztés határozati 
javaslatáról. 
 
Több hozzászólás nem volt, a bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 
SZEB 32/2024. (XI.12.) sz. 

Határozat 
A Szociális és Egészségügyi Bizottság elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 173/2024. – ”Javaslat a 27. 

háziorvosi körzet működtetésére” című – előterjesztés határozati javaslatát. 

Határidő: 2024. november 14. 
Felelős: Süveg Anna elnök 

       (9 igen, egyhangú) 
A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
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Békési Márta Igen 
Haladi-Bús Balázs Igen 
Kállay Gáborné Igen 
Mező Tímea Igen 
Rácz Bálint Igen 
Rácz Györgyike Igen 
Süveg Anna Igen 
Torzsa Sándor Igen 
Turcsán Szabolcs Igen 
 
 
9./ Javaslat a ferencvárosi háziorvosi körzetek működtetésére kötött feladatellátási szerződések 
módosítására 

174/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
Süveg Anna: Kérdezem, hogy van-e kérdés, hozzászólás? Nincs. Kérem, szavazzunk a 174/2024. sz. 
előterjesztés határozati javaslatáról. 
 
Hozzászólás nem volt, a bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 
SZEB 33/2024. (XI.12.) sz. 

Határozat 
A Szociális és Egészségügyi Bizottság elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 174/2024. – ”Javaslat a 
ferencvárosi háziorvosi körzetek működtetésére kötött feladatellátási szerződések módosítására” című – 
előterjesztés határozati javaslatát. 
Határidő: 2024. november 14. 
Felelős: Süveg Anna elnök 

       (9 igen, egyhangú) 
A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
 
Békési Márta Igen 
Haladi-Bús Balázs Igen 
Kállay Gáborné Igen 
Mező Tímea Igen 
Rácz Bálint Igen 
Rácz Györgyike Igen 
Süveg Anna Igen 
Torzsa Sándor Igen 
Turcsán Szabolcs Igen 
 
 
10./ Javaslat a köznevelési intézményekben működő intézményi tanácsok, valamint a szakképző 
intézményekben működő képzési tanácsok önkormányzati tagjainak delegálására 

175/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
Süveg Anna: Itt volt egy előzetes egyeztetés a Bizottság tagjaival. Kérdezem, hogy van-e kérdés, észrevétel? 
 
Kállay Gáborné: Elnök Asszonnyal telefonon volt egy beszélgetésünk, amiben Ön jelezte, hogy a körzetes 
képviselők kerülnek azokba az intézményi tanácsokba, amelyek a körzetükben található iskolákban vannak. 
Nekem igazából már nem nagyon volt választási lehetőségem, mert azt mondta, hogy két iskoláról van szó, az 
egyik a Kőrösi, a másik a Zeneiskola. Szerettem volna a Zeneiskolát, de végül is megegyeztünk abban, hogy mivel 
Ön a végzettségét tekintve érintett ezen a területen legyen a Kőrösi. Most láttam az előterjesztésben, hogy a József 
Attila Iskolába Torzsa Sándor képviselőtársam került. Nem teljesen világos számomra, hogy vele korábban történt-
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e egyeztetés erről, vagy ez hogyan jött létre, hogyan született ez a döntés?  Szeretném kérni, hogyha egy mód van 
rá, akkor szeretnék a József Attila Általános Iskolába kerülni az intézményi tanácsba. Nagyon régóta nagyon jó 
kapcsolatot ápolok ezzel az iskolával, annál is inkább, hogy pont a szomszédjukban lakom, és ebbe az iskolába 
jártam én is, sőt a nagyobbik lányom is. Szeretném kérni, hogyha egy mód van rá, akkor a József Attila Általános 
Iskolába az intézményi tanács munkáját erősíteni. 
 
Torzsa Sándor: Szívesen lennék nagyvonalú, de nem szeretnék nagyvonalú lenni a FIDESZ-szel. Szerintem azt 
a feladatot fogjuk ellátni, amit adnak. Én is szeretem József Attilát, de ennél van sokkal komolyabb probléma is 
ezzel az előterjesztéssel és magával az intézményi tanácsokkal is. Erről érdemes beszélnünk, mert az előző 
ciklusban is tagja voltam intézményi tanácsnak, és a korábbi képviselőtársaimmal egyeztettem, megkérdeztem 
tőlük, hogy mi a helyzet ezekkel az intézményi tanácsokkal. Ezek az intézményi tanácsok nem működnek, ez a 
probléma velük. Azért nem működnek, mert a fenntartó elszabotálja ennek a működését. Ez egy olyan fórum lenne, 
ahol a diákok, az Önkormányzat, az iskola tanárai, a szülők és a fenntartó tudnának beszélni arról, hogy milyen 
problémák vannak az oktatásban, milyen problémák vannak az iskola háza táján. Teljesen érthető az, hogy a 
„hatalom”, most jelen pillanatban a fenntartó, nem szeretné, hogy ezek a tanácsok működjenek. Nem lehet elmenni 
szó nélkül amellett, hogy most döntünk, nyomkodjuk a gombokat, Önök állítólag ellenzéki politikusok, most már 
egyre jobban kételkedek ebben, a szavukat nem emelik fel, hogy az intézményi tanácsok egyáltalán nem 
működnek, azért mert a jelenlegi oktatáspolitikának az érdeke az, hogy ne működjenek az érdekképviseleti szervek. 
Persze most itt dönthetünk erről, hogy ki melyik iskolába van, úgy csinálunk Kállay Gáborné, mintha relevancia 
lenne, hogy melyik intézményi tanácsban ülünk be, amelyik nem működik. Pontosan tudjuk azt, hogy semelyik 
intézményben sem működött. Szerintem ezt mindenféleképpen nekünk itt a határozati javaslatban ki kellene 
fejezni, hogy mélyen nem értünk egyet azzal, hogy ezek az intézményi tanácsok nem működnek. Erre fel kellene 
hívnunk a figyelmet. Ezt bele kellene írni a határozati javaslatba, és fel kellene hívni a döntéshozók figyelmét, 
jelezni kellene azoknak a hatóságoknak, amelyeknek dolguk lenne. Ezeket az intézményi tanácsokat törvényi 
kötelezettség lenne működtetni. 
 
Süveg Anna: Egy mondatot engedjen meg nekem Torzsa Sándor képviselő úr. Ön korábban delegálva volt 
intézményi tanácsba. Nem tudom, hogy hányszor kezdeményezte ennek az ülését? Az itt ülő képviselőknek ez 
lesz az első. Köszönjük, hogy felhívta erre a figyelmünket, de olyan dolgot számon kérni, amire lehetőségük sem 
volt az itt ülő képviselőknek, szerintem több mint furcsa. 
 
Kállay Gáborné: Abszolút egyetértek Elnök Asszonnyal, ugyanis Torzsa Sándor az elmúlt 5 évben itt volt, és 
megtehette volna, hogy szót emel ez ügyben. Úgy tűnik, hogy mégsem, mert, ha nem működnek, akkor nem tudom, 
hogy milyen szót emelt, és hogy próbálta ezt a dolgot. Nem emlékszem arra, hogy annyira kardoskodott volna az 
intézményi tanácsok működése mellett, de viszont ragaszkodom ahhoz, hogy a József Attila Általános Iskolának 
az intézményi tanácsába szeretnék bekerülni, akár működik, akár nem működik ez most jelenleg. 
  
Torzsa Sándor: Nem lepődtem meg azon, hogy a bizottsági Elnök Asszony és a FIDESZ ilyen nagy egyetértésben 
vélik a nem működő intézményi tanácsokat. Szeretném felhívni a figyelmét Önöknek, hogy öt évvel ezelőtt is 
többször ugyanezt elmondtam, utána többször több alkalommal felhívtam a bizottsági keretek között a figyelmet, 
hovatovább akkor nem ehhez a Bizottsághoz tartozott az oktatás az előző ciklusban, hanem a Kulturális, Oktatási, 
Egyházügyi és Nemzetiségi Bizottsághoz, akinek az Elnöke is ezt többször megtette. Azt gondolom, hogy bár Önök 
lehet, hogy új képviselők, de történelmileg érdemes, megkérdezem Alpolgármester Asszonyt, hogy amikor elkezdte 
mondani, hogy az intézményi tanácsok nem működnek, elkezdett helyeselni és bólogatni, hogy ez a probléma. 
Még egyszer mondom, értem én, hogy Önöknek annyi a funkciójuk, hogy megnyomják az „igen” gombot, de azért 
itt vannak nagyon súlyos működésbeli problémák, amelyekkel foglalkozni kell. Nem lehet így félvállról lesöpörni 
ezeket, hogy Önök új képviselők, meg „izé”, gyakorlatilag megalakulásuktól fogva az intézményi tanácsok nem 
működnek sehol. 
 
Döme Zsuzsanna: Igen bólogattam, nem az intézményi tanácsok nem működnek, hanem az egész magyar 
oktatási rendszer nem működik.  Ezt kellene kijelenteni. Talán az elmúlt héten több olyan bírósági per is zárult, ami 
ennél sokkal súlyosabb esetekre mutatott rá, pár százezer forintos túlórapénz ki nem fizetését tudták éppen a 
legutóbbi ilyen bírósági ítéletben a tanárok az igazukat bizonyítani Bíróságon. Nagyon-nagyon hosszan lehetne 
sorolni azokat a problémákat, amelyek vannak jelenlegi az oktatási rendszerrel. Csak az, hogy mi történt az elmúlt 
öt évben, ez az Önkormányzat minden konfliktust felvállalt a Tankerülettel, fenntartóval. Öt év alatt négy tankerület 
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vezetőt fogyasztottunk el. Ezek közül az egyiknek a gazdasági vezetőjét bilincsben vitték el nagyon szuper 
társaságok. Most már tankerületet is váltott az Önkormányzat, jelen voltunk ennek is az évnyitóján. Elég szkeptikus 
vagyok azzal kapcsolatban, hogy mennyire fog tudni megváltozni ez az együttműködés. Ott tartunk az 
Önkormányzat nyomásgyakorlásának a lehetőségében, hogy egyáltalán azt kérjük, hogy az Önkormányzat által 
nyújtott lehetőségek hadd jussanak el az iskolákba, hadd kerüljenek oda el azok a leveleket, amiket akár egy 
ingyenes gyerekszínház felajánlásáról vagy pályázati lehetőségről küldünk. Ezek egyelőre eljutottak, tehát azt kell 
mondanom, hogy borzasztó nagy előrelépés történt a tankerülettel történő együttműködésben, lehet, hogy eljutunk 
az intézményi tanácsig is. Még egyszer azt mondom, hogy szkeptikus vagyok, de természetesen ennek ellenére 
próbálunk minden módon kapcsolatban maradni, iskolákkal, az ifjúsággal, a diákokkal. Talán erre példa az is, hogy 
tavasszal lett egy olyan pályázati kategóriánk, amelyet zártan az iskolai alapítványoknak a programjaira biztosítunk, 
mert ezekkel is igen nagy probléma van tankerületi szinten a finanszírozásban, hogy egyáltalán el tudjanak menni 
egy moziba. Remélem a legjobbakat, egyelőre legalább a felhívásaink eljuttatása megtörténik, ebben tartotta a 
szavát a Tankerület, ez egy szép barátság kezdete is lehet, meglátjuk, hogy hova vezet. 
 
Kállay Gáborné: Ebben az évben a Belső-Pesti Tankerületi Központból, amely az ország legnagyobb tankerületi 
központja volt, átkerültek a Dél-pesti Tankerületi Központhoz a ferencvárosi iskolák. Továbbra is szeretném 
figyelmeztetni MSZP-s képviselőtársamat, hogy ne kérjen számon azoktól az emberektől olyat, amit Ön mulasztott 
el. De azt már megszoktuk az MSZP-től, hogy másokon kéri számon azt, amit nem csinál. Szeretném kérni, hogy 
továbbra is a József Attila Általános Iskolának az intézményi tanácsába szeretnék bekerülni. Nem tudom, hogy 
Torzsa Sándor mivel indokolja, hogy ennyire ragaszkodik ehhez az iskolához, de nekem tényleg nagyon sok 
indokom van.  
 
Torzsa Sándor: Egyrészt azért, mert nem tűnt fel, hogy a FIDESZ még ellenzékben van ebben a kerületben, és 
nem a FIDESZ fújja a passzát szelet. Hovatovább mi is ellenzékben vagyunk ebben a kerületben, és én sem ott 
szeretnék lenni, hanem a Weöres Sándor Általános Iskolában, és most kinyithatjuk ezt a kört, és akkor a Weöres 
Sándoros delegált tag, pedig kinyitja azt a kört, hogy hol szeretne lenni, és akkor ezen vitatkozunk, mint az 
óvodában, hogy ki hol végez munkát. Szerintem Ön is tökéletesen tud a Körősiben lenni, ne bohóckodjunk ezzel a 
dologgal. A másik típusú történet, Alpolgármester Asszonynak hadd mondjam azt tisztelettel, hogy engem ért az a 
megtiszteltetés, hogy nekem volt lehetőségem viszonylag hosszadalmasan konzultálni határon túli ifjúsági 
ügyekben Markó Bélával, ő az RNDSZ-nek volt egy korábbi elnöke 2014-2015 környékén. Ő mondta azt, nagyon 
fontos változás a korábbi kormányzat és a jelenlegi kormányzat között a határon túli politikában, hogy a korábbi 
kormányzattól diplomáciai eszközökkel kikényszerítették a Román Államtól, a Szlovák Államtól azokat a pénzeket, 
amelyek Erdélynek, illetve a Felvidéknek jártak. Most a jelenlegi kormányzat nulla konfliktust vállal ezekkel az 
Államokkal, inkább szolgai módon kifizeti ezeket a fejlesztéseket. Azt gondolom, hogy nem helyes politika az, hogy 
azokat a típusú pénzeket szolgai módon odatesszük, amit a kormányzatnak kellene fizetnie. Az előző 
költségvetésnél is, csak nem hagyták elmondani, szolgai módon odatesszük azt a 20 millió forintot, amit a 
Kormánynak kellene fizetni. Most is szolgaian odatesszük majd pályázati utakon azokat a pénzeket, amelyeket a 
Kormányzatnak kellene fizetnie. Közben, sajnálom, hogy kiment Reiner Roland alpolgármester úr, gondolom, hogy 
Önöknek sem kell azt elmondanom, hogy viszik el az iparűzési adót, ott van a szolidaritási adóbevétel, és még 
fizetjük, amit az Államnak kellene csinálni. Bocsánat, de ezek a pénzek ferencvárosi gyerekeknek járnak. Ezeket 
nekünk ki kellene kényszeríteni a Kormányzattól, és ennek egy fontos eszköze lehet az intézményi tanács, de jó, 
ha Önök ezt kevésbé gondolják fontosnak, akkor sajnálom. 
 
 Süveg Anna: További kérdés, hozzászólás nincs, kérem, szavazzunk a 175/2024. sz. előterjesztés határozati 
javaslatáról. 
 
Hozzászólás nem volt, a bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 
SZEB 34/2024. (XI.12.) sz. 

Határozat 
A Szociális és Egészségügyi Bizottság elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 175/2024. – ”Javaslat a 
köznevelési intézményekben működő intézményi tanácsok, valamint a szakképző intézményekben működő 
képzési tanácsok önkormányzati tagjainak delegálására” című – előterjesztés határozati javaslatát. 
Határidő: 2024. november 14. 
Felelős: Süveg Anna elnök 
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                                                                                                                                                 (7 igen, 1 tartózkodás) 
 
A szavazásban 8 bizottsági tag vett részt: 

 
Kállay Gáborné                                                                    Nem szavazott 
Békési Márta Igen 
Haladi-Bús Balázs Igen 
Mező Tímea Igen 
Rácz Bálint Igen 
Süveg Anna Igen 
Torzsa Sándor Igen 
Turcsán Szabolcs Igen 
Rácz Györgyike                                                                   Tartózkodott 
 
Kállay Gáborné: A módosító javaslatomról nem szavaztunk. 
 
Süveg Anna: Nem nyújtott be módosító javaslatot. 
 
11./ Javaslat a Ferencvárosi „deák” Közalapítvány felügyelőbizottsági tagjainak megválasztására 

177/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
Süveg Anna: Az előterjesztésben két név szerepelt, Móka Piroska és Berecz Dénes. A kipontozott részt szóban 
szeretném kiegészíteni Rácz Bálint nevével. 
 
Torzsa Sándor: Gyakorlatilag teljesen példátlannak gondolom azt, hogy a teljes Felügyelő Bizottsági tagságra 
ennél a Közalapítványnál, még egyszer mondom, hogy Felügyelő Bizottságról beszélgetünk, a városvezetés tesz 
javaslatot. Ráadásul ilyen még nem nagyon fordult elő, és Polgármester Asszony azt az elvet garantálta az ellenzék 
számára, hogy a Felügyelő Bizottságokban részt vehetünk, és ráadásul ez nem is egy tiszteletdíjjal járó javaslat. 
Ezért tisztelettel tennék én is javaslatot a kipontozott részre, Vida Barbarát fogom javasolni. 
 
Kállay Gáborné (Ügyrend): Az előző napirendi pontra szeretnék visszatérni, mert az, amit én ott jeleztem az egy 
módosító javaslat volt, hogy én a József Attila Általános Iskolának az intézményi tanácsának a munkájában 
szeretnék részt venni. Kérem, hogy erről szavazzunk. 
 
Süveg Anna: Kérdezem Kállay Gáborné képviselő asszonyt, hogy mivel az előterjesztést a Képviselő-testület is 
fogja tárgyalni, hogy benyújt-e erre módosító javaslatot, vagy ragaszkodik ahhoz, hogy újra megnyissuk a vitát és 
most szavazzunk róla? 
 
Kállay Gáborné: Szerintem nem zártuk le a napirendet, azt gondolom, hogy igen, szavazzunk róla, mert az egy 
módosítás volt, amit jeleztem. 
 
Süveg Anna: Jó, azt javaslom akkor, hogy először a megnyitott napirendi pontot tárgyaljuk meg, és azután Kállay 
Gáborné képviselő asszony módosító javaslatát elővesszük az előző napirendi ponthoz. Most továbbra is folytatjuk 
a „deák” Közalapítvány felügyelő bizottsági tagjainak megválasztására vonatkozó napirendet. 
 
Torzsa Sándor (Ügyrend): Szeretnék segítséget kérni Jegyző Asszonytól, hogy az SZMSZ-ünk melyik pontja 
alapján történik mindez? Tehát mi a jogszabályi háttere annak, hogy egy lezárt napirendi pontot újra nyitunk egy 
meghozott bizottsági döntéshez utólag módosító javaslatról szavazunk? Az SZMSZ melyik rendelkezése alapján 
történik mindez? 
 
Balogné dr. Nagy Edit: Az SZMSZ van nálam, a megszavazott SZMSZ is tartalmazza azt, hogy a napirend 
vitájában felmerült kérdésben. Most valóban Kállay Gáborné képviselő asszonnyal kell egyetérteni abban, hogy az 
ő indítványa egy módosító indítvány volt, ő ugyan nem így mondta, de igazából az a javaslat, amit tett, az 
előterjesztés egy változtatására irányult. Ezért a Bizottságnak álláspontom szerint van lehetősége arra, hogy 
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megszavazza azt, hogy megnyitja a vitát egy már lezárt kérdésben, és ezt a technikai problémát, vagy ezt az apró 
pontatlanságot egy új szavazással pontosítja. 
 
Kállay Gáborné: Most akkor a „deák” Közalapítvány Felügyelő Bizottságával szeretném javasolni Bárdi Farkas 
Dánielt. 
 
Torzsa Sándor: Jegyző Asszony még nem volt itt, amikor a FIDESZ vezette ezt a kerületet, de én itt voltam. Pont 
ugyanúgy csinálták, mint Süveg Anna. Ha nem hangzott el, hogy módosító javaslat, teljesen mindegy, hogy mit 
mondtunk mi, hogy mi hogyan legyen, és mik voltak a mi nagyszerű elképzeléseink, szavazásra sem voltak 
hajlandóak feltenni. Bocsánatot kérek, az SZMSZ-ben szabályozva van, hogyan kell feltenni szóbeli módosító 
javaslatot szavazásra. Ne haragudjanak, én is képviselő vagyok, ha nekem valami nem tetszik, meg tudom írni 
írásban a módosító javaslatomat, annak pedig meg vannak a szabályai. Értem, hogy a FIDESZ kivételezett 
helyzetben van ebben az Önkormányzatban, látjuk, tapasztaljuk, érezzük, de mégiscsak megvannak ennek a jogi 
szabályai, azt javaslom, hogy tartsuk be. Értem azt, hogy itt van egy láthatatlan együttműködés Önök között, emiatt 
egy kicsit szomorú is vagyok.  
 
Döme Zsuzsanna: Ne szomorkodjon Képviselő Úr, szeretném bíztatni, nincsen hasonló, és nem is kell ezt 
lebegtetni. Igazából Vida Barbara jelölésével kapcsolatban kértem szót, csak szeretném felhívni a figyelmét, hogy 
Vida Barbara ugyanannál a KONKÁV Közösségi Alapítványnál önkéntes, vagy nem tudom, hogy milyen 
viszonyban van, akinek az alapítója benne van itt a „deák” Közalapítványban. Azt gondolom, hogy egy szervezettől 
egy képviselő egy ilyen Felügyelő Bizottságban bőven indokolt, nem hiszem, hogy mind a ketten vagy egymás 
ellen lennének. Azt gondolom, hogy a KONKÁV is egy nagyon fontos ifjúsági szereplő ebben a kerületben, 
pontosan a hátrányos helyzetű fiatalokkal, én is úgy gondolom, hogy van helyük ebben a felügyelő bizottságban, 
de az, hogy kettő a három főből? Ez már egy picit nekem túlzottnak tűnik. 
 
Torzsa Sándor: Vida Barbara a Ferencvárosi Közösségi Alapítványnak is a vezetője, és én ilyen minőségében 
javasoltam. A KONKÁV-nál persze aktivistaként dolgozik, kicsi a kerületi civil szféra, mindegyik mindenhova 
átsegít, az természetes dolog, hogy itt helyesen összefogás van a civilek között. Nagyon nem szeretném azt, amit 
Alpolgármester Asszony mond, hogy a civileket is elkezdjék megosztani, elég, amit az ellenzéki oldallal műveltek. 
Azt javaslom, hogy a civil szektorban ne kezdjék el ezt csinálni, azt javaslom, hogy támogassák Vida Barbarát, és 
köszönöm szépen, hogy elismeri a jelöltünket, hogy egy jó jelölt. 
 
Rácz Bálint: Csak jelezni szeretném, hogy ennél a 11. napirendi pontnál érintettség miatt nem fogok szavazni, 
tehát kijelentkezem ennél a napirendi pontnál, érintettség okán. 
 
Süveg Anna: További kérdés, észrevétel nincs. Ha jól értem, két módosító javaslat érkezett az előterjesztéshez, 
az egyik Torzsa Sándoré, erről szavazunk először, ő Móka Piroska és Berecz Dénes mellett Vida Barbarát javasolja 
a Felügyelő Bizottságba. Kérem, szavazzunk először Vida Barbara jelöléséről. 
 
Több hozzászólás nem volt, a bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 
SZEB 35/2024. (XI.12.) sz. 

Határozat 
A Szociális és Egészségügyi Bizottság az alábbi határozati javaslatot elutasítja: 
„A Szociális és Egészségügyi Bizottság elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 177/2024. – ”Javaslat a 
Ferencvárosi „deák” Közalapítvány felügyelőbizottsági tagjainak megválasztására” című – előterjesztés határozati 
javaslatát Vida Barbara vonatkozásában. 
                                                                                                                                    (1 igen, 6 nem, 1 tartózkodás) 
A szavazásban 8 bizottsági tag vett részt: 
 
Torzsa Sándor Igen 
Békési Márta Nem 
Haladi-Bús Balázs Nem 
Kállay Gáborné Nem 
Mező Tímea Nem 



18 

 

Rácz Györgyike Nem 
Turcsán Szabolcs Nem 
Süveg Anna                                                                       Tartózkodott 
Rácz Bálint Távol 

 
Süveg Anna: A következő módosító javaslat Kállay Gáborné képviselő asszonytól érkezett, aki Móka Piroska és 
Berecz Dénes mellett Bárdi Farkas Dánielt javasolja a Felügyelő Bizottságba. Kérem, szavazzunk Bárdi Farkas 
Dániel jelöléséről. 
 
SZEB 36/2024. (XI.12.) sz. 

Határozat 
A Szociális és Egészségügyi Bizottság az alábbi határozati javaslatot elutasítja: 
„A Szociális és Egészségügyi Bizottság elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 177/2024. – ”Javaslat a 
Ferencvárosi „deák” Közalapítvány felügyelőbizottsági tagjainak megválasztására” című – előterjesztés határozati 
javaslatát Bárdi Farkas Dániel vonatkozásában. 
                                                                                                                                     (2 igen, 5 nem 1 tartózkodás) 
A szavazásban 8 bizottsági tag vett részt: 

       
Békési Márta Igen 
Kállay Gáborné Igen 
Haladi-Bús Balázs Nem 
Mező Tímea Nem 
Rácz Györgyike Nem 
Torzsa Sándor Nem 
Turcsán Szabolcs Nem 
Süveg Anna                                                                        Tartózkodott 
Rácz BálintTávol 
 
Süveg Anna: Kérem, hogy szavazzunk a 177/2024. számú előterjesztésről Móka Piroska és Berecz Dénes mellett 
Rácz Bálint jelöléséről. 
 
SZEB 37/2024. (XI.12.) sz. 

Határozat 
A Szociális és Egészségügyi Bizottság elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 177/2024. – ”Javaslat a 
Ferencvárosi „deák” Közalapítvány felügyelőbizottsági tagjainak megválasztására” című – előterjesztés határozati 
javaslatát Rácz Bálint vonatkozásában. 
Határidő: 2024. november 14. 
Felelős: Süveg Anna elnök 

                (5 igen, 3 nem) 
A szavazásban 8 bizottsági tag vett részt: 

 
Haladi-Bús Balázs Igen 
Mező Tímea Igen 
Rácz Györgyike Igen 
Süveg Anna Igen 
Turcsán Szabolcs Igen 
Békési Márta Nem 
Kállay Gáborné Nem 
Torzsa Sándor Nem 
Rácz Bálint Távol 
 
 
Süveg Anna: Ahogy korábban is beszéltük, kérem, szavazzunk a 10. számú napirend 175/2024. sz. „Javaslat a 
köznevelési intézményekben működő intézményi tanácsok, valamint a szakképző intézményekben működő 
képzési tanácsok önkormányzati tagjainak delegálására” című előterjesztés vitájának újranyitásáról. 
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SZEB 38/2024. (XI.12.) sz. 

Határozat 
A Szociális és Egészségügyi Bizottság úgy dönt, hogy a 10. számú napirendként tárgyalt 175/2024. sz. „sz. 
„Javaslat a köznevelési intézményekben működő intézményi tanácsok, valamint a szakképző intézményekben 
működő képzési tanácsok önkormányzati tagjainak delegálására” című előterjesztés vitáját újra kinyitja. 
Határidő: 2024. november 12. 
Felelős: Süveg Anna elnök 
                                                                                                                                                 (6 igen, 3 tartózkodás) 
A szavazásban 8 bizottsági tag vett részt: 
 
Békési Márta Igen 
Haladi-Bús Balázs Igen 
Kállay Gáborné Igen 
Mező Tímea Igen 
Torzsa Sándor Igen 
Turcsán Szabolcs Igen 
Rácz Bálint                                                                          Tartózkodott 
Rácz Györgyike                                                                   Tartózkodott 
Süveg Anna                                                                         Tartózkodott 
 
 
10./ Javaslat a köznevelési intézményekben működő intézményi tanácsok, valamint a szakképző 
intézményekben működő képzési tanácsok önkormányzati tagjainak delegálására 

175/2024. sz. előterjesztés  
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
Süveg Anna: Kérem Kállay Gáborné képviselő asszonyt, hogy fogalmazza meg a módosító javaslatát. 
 
Kállay Gáborné: A József Attila Általános Iskola intézményi tanácsába szeretném, ha Kállay Gáborné, tehát én 
kerülnék be. 
 
Torzsa Sándor (Ügyrend): Még mielőtt jogszabálytalanság történik, gondolom, hogy bizottsági Elnök Asszony 
megkérdezi, hogy vállalom-e a Kőrösi Csoma Általános Iskolának az intézményi tanácsának a tagságát. Nem 
vállalom, tehát innentől kezdve nem tudom, hogyan lehet erről a határozati javaslatról szavazni. 
 
Süveg Anna: Jegyző Asszonyt kérdezem, hogy ilyen esetben tud-e a Bizottság dönteni? 
.  
Baloghné dr. Nagy Edit: Most nem látom annak akadályát, hogy a Bizottság döntsön, még akkor sem, ha most 
Képviselő Úr nem vállalja azt a cserét, amit Kállay Gáborné képviselő asszony javasolt, hogyha a Bizottság úgy 
döntene, hogy Kállay Gáborné képviselő asszonyt a József Attila Általános Iskolába delegálja, abban az esetben 
Ön a Kőrösi Általános Iskolában nem lenne delegált, mert Képviselő Úr azt nem vállalná. Szerintem ilyen döntést 
hozhat a Bizottság, tehát nem akadályozza a Bizottságot ez a döntéshozatalban. A Bizottság most dönt, és a 
képviselő-testületi ülésig, ugyanúgy, ahogy most a Felügyelő Bizottsághoz is a Képviselő-testület elé megy egy 
harmadik tag, ugyanígy ebbe az iskolába is delegálhat a Képviselő-testület, ha Képviselő Úr fenntartja azt a 
szándékát, hogy nem kíván abban a munkában részt venni. Nyilván Önt nem lehet odaszavazni, ha azt Ön nem 
vállalja, ebben igazsága van. 
 
Torzsa Sándor (Ügyrend): Nekem teljesen elfogadhatatlan ez az eljárás. Önmagában sok jogi történetbe ütközik, 
akkor nekem is lenne egy módosító javaslatom, Torzsa Sándort a Weöres Sándor Általános Iskola és Gimnázium 
intézményi bizottságába javasoljuk. 
 
Kállay Gáborné: Most nagyon rosszul érzem magam, mert nekem a Körősi Általános Iskolával nekem az „ég egy 
adta világon semmi problémám nincs, akkor megyek a Körösi Általános Iskolába, és maradjon Torzsa Sándor a 
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József Attila Általános Iskolában. Köszönöm szépen, ez lenne a végső döntésem, és gratulálok Torzsa Sándornak. 
 
Süveg Anna: Köszönjük szépen Kállay Gáborné képviselő asszony belátását. Akkor, ha jól értelmezem, akkor itt 
nincs szükség új szavazásra. 
 
A Bizottság a napirenddel kapcsolatban határozatot nem hozott. 
 
 
12./ A LÉLEK Program második szintjén elhelyezett személyek bérleti szerződésének meghosszabbítása 

Sz-328/2024. sz. előterjesztés  
              Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 
 
Torzsa Sándor: Nagyon sajnálom, szétnézek, hogy nehogy butaságot mondjak, de ott van a FESZGYI igazgatója. 
Hadd kérjek abban segítséget Igazgató Úr, mert a tavalyelőtti évben voltam a LÉLEK pontosoknak egy karácsonyi 
ünnepségén, és sajnos akkor nekem az volt a tapasztalatom, hogy eléggé szerény módon tudják ezeket az 
embereket karácsonykor vendégül látni az intézménynek a dolgozói. Kérdezem, hogy a költségvetési forrás most 
erre mennyi? Akkor jeleztem azt, hogy szeretném azt, hogyha a költségvetési források erre a célra adottak 
legyenek. Szeretném megkérdezni Igazgató Urat, hogy adottak-e a LÉLEK-pont elhelyezésében résztvevő 
családok karácsonyi rendezvényének a költségvetési forrásai? Vagy jó lenne, ha esetleg erre tudna a Képviselő-
testület pénzügyi forrást biztosítani, legalább 1 millió forintot? 
 
Bázsa-Mosó László: Köszönöm, hogy feltette ezt a kérdést, és hogy törődik a LÉLEK pont és az utcás 
ügyfeleinkkel. A tavalyi évben már sikerült egy nagyon szép ünnepséget megszervezni a kollégáinknak. Ebben az 
évben is a költségvetésünkben van elkülönítve erre forrás. De természetesen, ha valaki szeretne ezen felül 
pluszban még hozzájárulni, azt nagyon szívesen vesszük. A LÉLEK pont utcai karácsonyi ünnepségére 150 ezer 
forint van betervezve, nagyon szívesen tudom módosítani a költségvetés tervezetet, az rajtam nem fog múlni.   
 
Torzsa Sándor: Maradjunk annyiban, már bocsánatot kérek, de a képviselők nagyobb ajándékot kapnak 
összességében, mint amennyit a LÉLEK pontos karácsonyra költünk. Kérném szépen Elnök Asszonyt, hogy ennek 
a napirendnek a keretében javasoljuk azt, hogy 1 millió forintot biztosítsunk. Úgyis van most költségvetés módosítás 
itt napirenden, és emeljük meg a FESZGYI-nek a költségvetését 1 millió forinttal. Ezek tényleg nagyon rászorult 
családok, akiknek tényleg méltó módon ez a karácsonyi rendezvény jó lenne, ha megünnepelhető lenne, de 150 
ezer forint, mondom még egyszer, az önkormányzati képviselők karácsonyra fognak kapni itt egy csomagot, annak 
az összege több mint amennyit most jó pár család karácsonyának a megszépítésére fordíthat a FESZGYI.  
 
Bázsa-Mosó László: Szeretném kiegészíteni Torzsa Sándor képviselő úr, hogy a tavalyi évben is és idén is 
hasonlóan, az ünnepi vacsorát a LÉLEK-pont ügyfelei díjmentesen kapják, azért nem fizet a FESZGYI, és ez egy 
ünnepi vacsora. Évek óta van egy főtámogatónk, aki ezt biztosítja. Ez az összeg, ami meg van állapítva, az a 
családoknak megy. Azt gondolom, hogy valóban nem olyan sok, nyilván örülnénk az 1 millió forintnak, de azt 
gondolom, hogy jelen pillanatban nem ez a legfontosabb. De hogyha már így belengette azt az 1 millió forintot, 
akkor szeretném kiemelni azt, hogy hamarosan el fog indulni egy kampány Ferencvárosban, a menstruációs 
szegénységről fog szólni, hogyha esetleg abba azt gondolja Képviselő Úr, hogy beszáll, és támogatja a 
kampányunkat, akkor azt nagyon szívesen veszem. 
 
Torzsa Sándor: Ne haragudjon Igazgató Úr, de egy önkormányzati Polgármesteri Kabinetben dolgozó kolléga 
több jutalmat visz haza év végén, mint amennyit a teljes hajléktalanságban élő családok karácsonyi támogatására 
fordítunk. Elhiszem, hogy Önnek most az a kellemetlen helyzet, hogy itt mégiscsak ilyen dolgokról kell nekünk 
beszélgetni, a módosító javaslatom, hogy kezdeményezzük a költségvetés módosítását, és még egyszer mondom, 
hiszen az 1 millió forint ezeknek az embereknek, nem fejenként, hanem összességében mindegyik családnak, 
járna, hogy ebből tudjunk nekik valami kis támogatást adni. Szerintem ez nem sok erre a karácsonyi 
megemlékezésre. Még egyszer mondom, hogy egyetlenegy kabinet tag nagyobb jutalmat kap, a képviselők 
nagyobb összegben kapnak ajándékot, mint ezek a családok. Szerintem ez tarthatatlan helyzet. A módosító 
javaslatom az, hogy: „A Szociális és Egészségügyi Bizottság kezdeményezi a költségvetés módosítását, hogy a 
FESZGYI részére 1 millió forintot a LÉLEK-pont programban elhelyezett családok karácsonyi rendezvényére 
biztosítson.” 
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Süveg Anna: Jegyző Asszonyt kérdezem, hogy a költségvetéshez szóbeli módosító javaslatról tudunk-e most 
szavazni, vagy azt kizárólag írásban tehetjük meg? 
 
Baloghné dr. Nagy Edit: A költségvetés módosítása esetében meg kell jelölni azt a helyet, ahonnan szeretnénk 
átcsoportosítani, és valóban most nem a költségvetés módosításáról van a megnyitott napirendben szó. 
 
Torzsa Sándor: Van elég sok olyan költségvetési sor, amelyiknek a pénzügyi felhasználásáról konkrétan a 
Bizottság dönthet. Tehát van jó pár ilyen a költségvetésben, egyik ilyen költségvetési sorról szeretném ezt az 1 
millió forintot, és szeretnék kérni segítséget a Pénzügyi Irodától, hogy melyik költségvetési sorról, mert I-IX. havi 
beszámolót nem láttunk, tehát nem tudom azt megmondani, hogy melyik költségvetési sorunkon van még 1 millió 
forint. De jó pár ilyen költségvetési sorunk van, amelyeknek a felhasználásáról konkrétan a Szociális és 
Egészségügyi Bizottság dönt. Nem is kell hozzá költségvetés módosítás, hanem el tudjuk dönteni, és majd az a 
költségvetésben áttevődik a rendezés során a FESZGYI költségvetéséhez. 
 
Süveg Anna: Ez Torzsa Sándor képviselő úr utolsó felszólalása volt a napirendnél. 
 
Döme Zsuzsanna: Szerintem ez egyrészt populizmus a köbön Képviselő Úr részéről. Nagyon sajnálom, hogy nem 
lakott jól azon a legutóbbi vacsorán, én jól laktam a paprikás krumplival, vagy valami hasonlót vacsoráztunk. A 
másik, amire szeretném felhívni a figyelmét, és tényleg itt látom a populizmust igazán, hogy most akkor a LÉLEK-
pontban résztvevő családok a rászorulók, vagy azoknak a családoknak is szeretne 1 millió forintot szétosztani, 
akiknek éppen a zárt üléseken 6-7 ezer forintos gyógyszertámogatásokat adunk? Vajon az összes szegény 
embernek szeretne-e adni? Illetve ezt csak karácsonykor, vagy havi szinten szeretné? Vagy látja ezeket a 
költségvetésben? Mert látjuk, hogy van baj. Azt gondolom, hogy az egész szociális igazgatóság és Ferencváros 
Önkormányzata a kötelező feladatokon jóval túl rengeteg módon próbál támogatást szerezni, külső támogatások 
bevonásával, adományokkal, minden módon. Hogyha már mindenképpen szeretne erről szavazást, akkor nem kell 
itt költségvetés módosítás, a Bizottság saját sorain is van szerintem valamennyi összeg, lehet akkor hasonló sorról. 
Csak felhívnám egy olyan gyakorlatra például a figyelmét, ezt a Kétfarkú Kutyapárt csinálja évek óta, hogy nem 
decemberben a karácsonyi időszakban próbálja fotó főcímen szerepelve, nagy csinnadrattával megnyitott meleg 
szívvel valamilyen adománnyal segíteni a magyarországi szegényeket, akiknek sajnos nagyon-nagyon népes a 
számuk, hanem januárban vagy februárban, amikor azok az ilyen gyönyörű populista felajánlások, akár 
politikusoktól, akár mindenhonnak kicsit elfogynak. Csak szeretném, ha megfontolná, hogy biztos most van-e 
szükség egy ilyen plusztámogatásra, vagy a sanyarú januári, februári hónapokban, amikor a politikusoknak már 
nem nagyon szokott eszükbe jutni ilyen szívmelengető pózba vágni magukat. 
 
Torzsa Sándor (Ügyrend): Bicskanyitogató az, amit Alpolgármester Asszony elmondott. Ezt nem politikus 
szervezi, hanem ezt a rendezvényt egy önkormányzati intézményünk szervezi. Nekünk bizottsági tagoknak, 
szakbizottságnak dolgunk az, hogy ez megfelelően finanszírozva legyen. Ha Ön azt gondolja, hogy méltó az, hogy 
mindösszesen 150 ezer forintot tud az intézményünk erre a rendezvényre fordítani, akkor akár el is tudom ezt 
fogadni. Azt gondolom, hogy nem méltó, amikor pontosan tudom azt, hogy más karácsonyi rendezvényekre az 
Önkormányzat lényegesen nagyobb forrásokat fordít. Erre az igazságtalanságra próbáltam meg felhívni a 
figyelmet. Erre nyújtottam be módosító javaslatot. Szeretnék kérni a módosító javaslatomról szavazást. 
   
Süveg Anna: Felhívnám Torzsa Sándor képviselő úr figyelmét, hogy az ügyrendi felszólalást ne rendes 
felszólalásnak használjuk, illetve arra is felhívnám a figyelmét, ami a Jegyző Asszony megfogalmazott a módosító 
javaslatára. Azt kérem az Iroda részéről, hogy Torzsa Sándor képviselő úr javaslatához minden segítséget adjon 
meg, hogy az el tudjon készülni a képviselő-testületi ülésre. A költségvetés módosításához nem tud szóban 
módosító javaslatot benyújtani. Arra kérem Képviselő Úr, hogy amikor megfogalmazta a módosító javaslatát az 
imént, engedje meg, hogy befejezzem, amit elkezdtem, abban az szerepelt, hogy a költségvetést kívánja 
módosítani, arról kért egy szavazást. A Jegyző Asszony megfogalmazta, hogy írásban legyen kedves benyújtani 
ezt a módosító javaslatát. Még mindig próbálom befejezni a mondatot Torzsa Sándor képviselő úr, mi mindig 
megtiszteljük Önt, amikor végighallgatjuk az Ön felszólalásait. Arra kérném Önt is, hogy legyen tekintettel másokra 
is, és engem is hallgasson meg, ha ezt megengedi. Értem, hogy Önt nagy veszteség érte a bizottsági elnöki 
tisztségéből adódóan, és lerázhatja a válláról, ezt tiszteletben is tartom, de kérem, legyen kedves az alapvető 
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tiszteltet megadni, és meghallgatni, amit mondok. Tehát Torzsa Sándor képviselő úr írásban tudja megtenni a 
költségvetési módosító javaslatát, melyhez kérem, hogy a Hivatal minden segítséget adjon meg neki. További 
kérdés, hozzászólás nincs, kérem, szavazzunk az Sz-328/2024. sz. előterjesztés határozati javaslatairól. 
 
Hozzászólás nem volt, a bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 
SZEB 39/2024. (XI.12.) sz. 

Határozat 
A Szociális és Egészségügyi Bizottság úgy dönt, hogy V. D. D. ………………………………………………  szám 
alatti 1 szobás, komfortos, 26,64 m2 alapterületű lakásra vonatkozó bérleti szerződésének 2024. október 30. 
napjától 2025. október 29. napjáig történő megkötéséhez hozzájárul. 
Határidő: 30 nap 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 
                                                                                                                                                 (8 igen, 1 tartózkodás) 
A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 

 
Békési Márta Igen 
Haladi-Bús Balázs Igen 
Kállay Gáborné Igen 
Mező Tímea Igen 
Rácz Bálint Igen 
Rácz Györgyike Igen 
Süveg Anna Igen 
Turcsán Szabolcs Igen 
Torzsa Sándor                                                                     Tartózkodott 

 
 
13./ Szociális alapon bérbeadott lakások elidegenítése 
             Sz-320/2024. sz. előterjesztés  
             Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 
 
Torzsa Sándor: Köszönöm szépen, itt hosszas fejtágítást kaptam az előző napirendi pontnál bizottsági Elnök 
Asszonytól. Szeretném összegezni a mai bizottsági ülésnek a tanulságát, FIDESZ-es delegáltnak a pozíciójáról 
lehet szóban módosító javaslatot benyújtani, szegény rászoruló családoknak, hogy több pénz jusson karácsonyra, 
nem lehet módosító javaslatot benyújtani. Ez a Szociális és Egészségügyi Bizottság az Önök vezetése alatt. 
Szégyelljék magukat. 
 
Süveg Anna: Képviselő Úr, a valóság elferdítése nem egyezik a valósággal. Ön egy olyan javaslatot nyújtott be, 
amit írásban tud megtenni. Kettő napirendi ponttal ezelőtt bőszen mondta azt, hogy Ön meg tudta tenni a FESZOFE 
pályázatnál írásban a javaslatot. Akkor itt, ha az SZMSZ itt azt kéri, és azt határozza meg, akkor legyen kedves a 
szabályokat betartani. 
 
Torzsa Sándor: Hát itt hallgattam végig Jegyző Asszony érvelését, hogy miért lehet szóbeli módosító javaslatokat 
benyújtani, és miért van rendben annál a napirendi pontnál. Gondoltam, hogy másik javaslatnál is rendben van ez 
a típusú működés, és akkor nekem nem kell többet fáradoznom, hogy ilyeneket irkálok. De ezek szerint csak a 
FIDESZ-nek lehet itt benyújtani szóbeli módosító javaslatokat a saját pozíciójuk érdekében, én nem nyújthatok be 
a szegény rászoruló gyerekeknek és családoknak az érdekében, hogy egy kicsit több pénz jusson. Mindent 
értettem, itt hallgattuk végig, most mondta Jegyző Asszony, itt mondták, még napirendet is újranyitottak, hogy a 
FIDESZ-nek a módosító javaslatáról tudjanak Önök szavazgatni. Ez történt.  
 
Baloghné dr. Nagy Edit: Az SZMSZ idevonatkozó pontja úgy szól, hogy: „a vita lezárásáig, a vitában felmerült új 
szempont, körülmény, valamint pontosítás, technikai módosítás szükségessége esetén Polgármester, 
Alpolgármester, Képviselő szóbeli módosító javaslatot tehet, és ezt indokolni kell.” Kállay Gáborné képviselő 
asszony elmondta, amikor kezdeményezte a változtatást a delegáltak személyében, hogy az ő előzetes tudása 
alapján ő két intézmény közül választhatott volna, ha lehetőség van más választásra, akkor az ő személyes és 
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megindokolt szempontjai alapján kérte ezt a módosítást. Álláspontom szerint ez teljes egészében megfelelt annak, 
hogy itt a helyszínen szavazzunk róla. Nem akarom az SZMSZ idézett részét tovább felolvasni, de valóban 
tartalmazza, hogyan lehet a költségvetéshez módosítást benyújtani, és az nyilván nem ez a kategória. Tehát nem 
itt merült fel Képviselő Úrban, hogy ez az összeg kevés, és ennél nagyobb összeget kelljen adni, és hogy honnan. 
Nem két azonos problémát említünk most egyszerre. Képviselő Asszony kérése egy indokolt, reális kérés volt. 
 
Süveg Anna: Torzsa Sándor képviselő úr, az a helyzet, hogy nagyon olcsó politikai lózung, amit most művel. 
Egyszerűen szabályok betartásáról beszélünk.  
 
Gyurákovics Andrea: Mint Frakcióvezető, szeretnék szólni, és azt kikérni a magam és a frakciótársaim nevében, 
amit Torzsa Sándor képviselő úr itt előadott. Egyrészt ez nem arról szól, mint ahogy az előző ciklusban is 
folyamatosan FIDESZ-ezett, ez nem a FIDESZ frakcióról szól. Nem arról szól, hogy nekünk szabad-e valamit tenni 
vagy nem szabad tenni, hanem egyszerűen arról szól, hogy ki, mikor, mennyire érti az önkormányzati működést. 
Ön kevésbé, úgy tűnik ebben a Bizottságban, bár ennek a Bizottságnak az Elnöke volt. Lehet, hogy még egy kicsit 
tanulnia kell és a konstruktivitást is nagyon javaslom a szótárába felvenni. A másik, hogyha már ennyire 
kardoskodik egy Bizottságban napirendi pontoknál, akkor kérdezem, hogy például a Részönkormányzat üléséről 
jövök, ahol az Önök által delegált külsős bizottsági tag nem nehezményezte, hogy a Részönkormányzat nem 
tárgyalja a FESZOFE igazgatói pályázatot, mint részönkormányzat, hiszen tartozna hozzá. A MÁV csatornázási 
ügyében a tájékoztatót felvetethette volna napirendre, kérdésként felmerülhetett volna, hogy mi a helyzet a Pöttyös 
utcai metrófelszín felújítással, felvetethette volna az Epres Óvoda pályázatnak az elbírálását, hiszen talán 
odatartozik a Részönkormányzathoz. Odatartozik a Részönkormányzathoz a Rendőrkapitány munkájának a 
véleményezése, mert ha valahol, talán ott, azt gondolom, hogy a József Attila-lakótelepen is egy fontos téma lenne. 
Ott mélyen hallgatott az Önök által delegált külsős bizottsági tag. Értem, hogy szeretne Ön sokat szerepelni, csak 
azt gondolom, hogy át kellene azt gondolni, hogy mikor és mit mond. Mert azt, hogy „széttrolkodja” ennek a 
Bizottságnak az ülését is, nem az én tisztem az Elnök Asszonyt megvédeni, de azt gondolom, hogy most van az a 
pillanat, amikor azt kell, hogy mondjam, hogy eddig és ne tovább. Lehet itt FIDESZ-ezni folyamatosan, de kikérem 
magamnak és a bizottsági tagok és a frakcióm nevében, hogy folyamatosan ezzel jön. Nem mi alkotjuk a 
városvezetést. 
 
Torzsa Sándor: Jó lett volna, hogyha Frakcióvezető Asszony itt van, és akkor tudná, hogy miről beszél. De így 
azért viszonylag nehéz, és nem is nagyon szeretném az előző részek tartalmát elismételni. Szeretném 
visszautasítani Jegyző Asszonynak azt a kijelentését, hogy a Demokraták Frakciója és a FIDESZ-nek a pozíciója 
csereszabatosak. Bocsánatot kérek, de nekem semmi közöm nincs a FIDESZ-hez. Nem cserélgetheti a 
Demokraták Frakciójának a pozícióit össze-vissza a FIDESZ, mi nem egy cég vagyunk. Tudom én, hogy ez az 
Önök szándéka, hogy pontosan összemossanak minket, de nincsenek ilyen típusú sztorik. Nem lehet. Ön azt 
mondta el itt, hogy a Kállay Gáborné úgy látja, hogy velünk lehetett volna javaslatot tenni. Bármelyik másikra 
lehetett volna javaslatot tenni. Ne haragudjon, de azt, amit Ön itt elmondott, szeretném visszautasítani. Mi egy 
másik frakció vagyunk, mi egy József Attila Általános Iskolában kaptunk helyet, az nem a FIDESZ-nek a frakciója, 
amit csak úgy cserélgetünk másokkal. Ezt felejtsük itt el.  
 
Süveg Anna: Arra szeretném minden bizottsági tag figyelmét felhívni, hogy ez a Szociális és Egészségügyi 
Bizottság ülése, nem pedig egy reggeli szórakoztató műsor. Azt szeretném kérni, hogy ténylegesen a napirendi 
pontokhoz térjünk vissza. Nem itt fogjuk megfejteni a politikai élet mélységét és bugyrait. Tehát kérdezem a Tisztelt 
Bizottságot, hogy az adott napirendi pontunkhoz kinek van hozzászólása? 
 
Kállay Gáborné: Elnézést, még korábban jeleztem, változatlan csak szeretnék reagálni arra, amit Torzsa Sándor 
mondott, és csak annyit, hogy szeptemberben volt képviselő-testületi ülés és volt bizottsági ülés, amikor Ön még 
a városvezetés tagja volt, és volt költségvetés módosítás. Akkor nyugodtan lehetett volna a költségvetésé 
módosításnál ezzel a javaslattal élni, és akkor nyilván meg is szavazták volna. 
 
Süveg Anna: További kérdést, hozzászólást nem látok, bár érdemben maga a határozati javaslathoz nem érkezett 
észrevétel. Kérem, szavazzunk az Sz-320/2024. sz. előterjesztés határozati javaslatairól. 
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Hozzászólás nem volt, a bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 
SZEB 40/2024. (XI.12.) sz. 

Határozat 
A Szociális és Egészségügyi Bizottság elfogadásra javasolja Gazdasági Bizottság részére az Sz-320/2024. sz. 
„Szociális alapon bérbeadott lakások elidegenítése” című előterjesztést G. L.-né bérlő vonatkozásában. 
Határidő: 2024. november 12. 
Felelős: Süveg Anna elnök 

(9 igen, egyhangú) 
A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
 
Békési Márta Igen 
Haladi-Bús Balázs Igen 
Kállay Gáborné Igen 
Mező Tímea Igen 
Rácz Bálint Igen 
Rácz Györgyike Igen 
Süveg Anna Igen 
Torzsa Sándor Igen 
Turcsán Szabolcs                                                                Igen  
 
SZEB 41/2024. (XI.12.) sz. 

Határozat 
A Szociális és Egészségügyi Bizottság elfogadásra javasolja Gazdasági Bizottság részére az Sz-320/2024. sz. 
„Szociális alapon bérbeadott lakások elidegenítése” című előterjesztést H. J. bérlő vonatkozásában. 
Határidő: 2024. november 12. 
Felelős: Süveg Anna elnök 

(9 igen, egyhangú) 
A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
 
Békési Márta Igen 
Haladi-Bús Balázs Igen 
Kállay Gáborné Igen 
Mező Tímea Igen 
Rácz Bálint Igen 
Rácz Györgyike Igen 
Süveg Anna Igen 
Torzsa Sándor Igen 
Turcsán Szabolcs                                                                Igen  
 
SZEB 42/2024. (XI.12.) sz. 

Határozat 
A Szociális és Egészségügyi Bizottság elfogadásra javasolja Gazdasági Bizottság részére az Sz-320/2024. sz. 
„Szociális alapon bérbeadott lakások elidegenítése” című előterjesztést Cs.-né B. B. bérlő vonatkozásában. 
Határidő: 2024. november 12. 
Felelős: Süveg Anna elnök 

(9 igen, egyhangú) 
A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
 
Békési Márta Igen 
Haladi-Bús Balázs Igen 
Kállay Gáborné Igen 
Mező Tímea Igen 
Rácz Bálint Igen 
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Rácz Györgyike Igen 
Süveg Anna Igen 
Torzsa Sándor Igen 
Turcsán Szabolcs                                                                Igen  
 
 
14./ Személyi térítési díj méltányossági kérelme 

Sz-329/2024. sz. előterjesztés 
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
Süveg Anna: Van-e kérdés, észrevétel? Nincs. Az előterjesztés I. és II. határozati javaslatot tartalmaz, az egyik a 
szociális étkezési díjak elengedéséről, a másik a mérsékléséről, csökkenteséről szól. Kérem, szavazzunk az Sz-
329/2024. sz. előterjesztés I. sz. határozati javaslatairól. 
 
Hozzászólás nem volt, a bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 
SZEB 43/2024. (XI.12.) sz. 

Határozat 
A Szociális és Egészségügyi Bizottság a FESZGYI általános igazgató helyettese által beküldött és támogatott 
alábbi kérelmek ügyében Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzata Képviselő-testületének a 
személyes gondoskodást nyújtó szociális és gyermekjóléti ellátásokról szóló 24/2011. (IX.26.) rendelet 26. § (1) 
bekezdése alapján úgy dönt, hogy B. L. Gy. …………………………………….. szám alatti lakos helyben 
fogyasztással történő szociális étkezésért fizetendő személyi térítési díját a kérelmező szociális válsághelyzetére 
tekintettel 2024. október 01-től a térítési díj soron következő felülvizsgálatáig elengedi. 
Határidő: 2024. november 12. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 

                (9 igen, egyhangú) 
A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
 
Békési Márta Igen 
Haladi-Bús Balázs Igen 
Kállay Gáborné Igen 
Mező Tímea Igen 
Rácz Bálint Igen 
Rácz Györgyike Igen 
Süveg Anna Igen 
Torzsa Sándor Igen 
Turcsán Szabolcs Igen 
 
SZEB 44/2024. (XI.12.) sz. 

Határozat 
A Szociális és Egészségügyi Bizottság a FESZGYI általános igazgató helyettese által beküldött és támogatott 
alábbi kérelmek ügyében Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzata Képviselő-testületének a 
személyes gondoskodást nyújtó szociális és gyermekjóléti ellátásokról szóló 24/2011. (IX.26.) rendelet 26. § (1) 
bekezdése alapján úgy dönt, hogy Sz. L. …………………………….. szám alatti lakos szállítással történő szociális 
étkezésért fizetendő személyi térítési díját a kérelmező szociális válsághelyzetére tekintettel 2024. október 01-től 
a térítési díj soron következő felülvizsgálatáig elengedi. 
Határidő: 2024. november 12. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 

                (9 igen, egyhangú) 
A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
 
Békési Márta Igen 
Haladi-Bús Balázs Igen 
Kállay Gáborné Igen 
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Mező Tímea Igen 
Rácz Bálint Igen 
Rácz Györgyike Igen 
Süveg Anna Igen 
Torzsa Sándor Igen 
Turcsán Szabolcs Igen 
 
SZEB 45/2024. (XI.12.) sz. 

Határozat 
A Szociális és Egészségügyi Bizottság a FESZGYI általános igazgató helyettese által beküldött és támogatott 
alábbi kérelmek ügyében Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzata Képviselő-testületének a 
személyes gondoskodást nyújtó szociális és gyermekjóléti ellátásokról szóló 24/2011. (IX.26.) rendelet 26. § (1) 
bekezdése alapján úgy dönt, hogy K. J.-né ………………………………… szám alatti lakos szállítással történő 
szociális étkezésért fizetendő személyi térítési díját a kérelmező szociális válsághelyzetére tekintettel 2024. 
október 01-től a térítési díj soron következő felülvizsgálatáig elengedi. 
Határidő: 2024. november 12. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 

                (9 igen, egyhangú) 
A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
 
Békési Márta Igen 
Haladi-Bús Balázs Igen 
Kállay Gáborné Igen 
Mező Tímea Igen 
Rácz Bálint Igen 
Rácz Györgyike Igen 
Süveg Anna Igen 
Torzsa Sándor Igen 
Turcsán Szabolcs Igen 
 
SZEB 46/2024. (XI.12.) sz. 

Határozat 
A Szociális és Egészségügyi Bizottság a FESZGYI általános igazgató helyettese által beküldött és támogatott 
alábbi kérelmek ügyében Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzata Képviselő-testületének a 
személyes gondoskodást nyújtó szociális és gyermekjóléti ellátásokról szóló 24/2011. (IX.26.) rendelet 26. § (1) 
bekezdése alapján úgy dönt, hogy O.-né B. Á. ……………………………. szám alatti lakos helyben fogyasztással 
történő szociális étkezésért fizetendő személyi térítési díját a kérelmező szociális válsághelyzetére tekintettel 2024. 
október 01-től a térítési díj soron következő felülvizsgálatáig elengedi. 
Határidő: 2024. november 12. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 

                (9 igen, egyhangú) 
A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
 
Békési Márta Igen 
Haladi-Bús Balázs Igen 
Kállay Gáborné Igen 
Mező Tímea Igen 
Rácz Bálint Igen 
Rácz Györgyike Igen 
Süveg Anna Igen 
Torzsa Sándor Igen 
Turcsán Szabolcs Igen 
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SZEB 47/2024. (XI.12.) sz. 
Határozat 

A Szociális és Egészségügyi Bizottság a FESZGYI általános igazgató helyettese által beküldött és támogatott 
alábbi kérelmek ügyében Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzata Képviselő-testületének a 
személyes gondoskodást nyújtó szociális és gyermekjóléti ellátásokról szóló 24/2011. (IX.26.) rendelet 26. § (1) 
bekezdése alapján úgy dönt, hogy J—M. E. ………………………………….szám alatti lakos szállítással történő 
szociális étkezésért fizetendő személyi térítési díját a kérelmező szociális válsághelyzetére tekintettel 2024. 
október 01-től a térítési díj soron következő felülvizsgálatáig elengedi. 
Határidő: 2024. november 12. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 

                (9 igen, egyhangú) 
A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
 
Békési Márta Igen 
Haladi-Bús Balázs Igen 
Kállay Gáborné Igen 
Mező Tímea Igen 
Rácz Bálint Igen 
Rácz Györgyike Igen 
Süveg Anna Igen 
Torzsa Sándor Igen 
Turcsán Szabolcs Igen 
 
SZEB 48/2024. (XI.12.) sz. 

Határozat 
A Szociális és Egészségügyi Bizottság a FESZGYI általános igazgató helyettese által beküldött és támogatott 
alábbi kérelmek ügyében Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzata Képviselő-testületének a 
személyes gondoskodást nyújtó szociális és gyermekjóléti ellátásokról szóló 24/2011. (IX.26.) rendelet 26. § (1) 
bekezdése alapján úgy dönt, hogy V. A. M. ………………………….. szám alatti lakos elvitellel történő szociális 
étkezésért fizetendő személyi térítési díját a kérelmező szociális válsághelyzetére tekintettel 2024. október 01-től 
a térítési díj soron következő felülvizsgálatáig elengedi. 
Határidő: 2024. november 12. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 

                (9 igen, egyhangú) 
A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
 
Békési Márta Igen 
Haladi-Bús Balázs Igen 
Kállay Gáborné Igen 
Mező Tímea Igen 
Rácz Bálint Igen 
Rácz Györgyike Igen 
Süveg Anna Igen 
Torzsa Sándor Igen 
Turcsán Szabolcs Igen 
 
SZEB 49/2024. (XI.12.) sz. 

Határozat 
A Szociális és Egészségügyi Bizottság a FESZGYI általános igazgató helyettese által beküldött és támogatott 
alábbi kérelmek ügyében Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzata Képviselő-testületének a 
személyes gondoskodást nyújtó szociális és gyermekjóléti ellátásokról szóló 24/2011. (IX.26.) rendelet 26. § (1) 
bekezdése alapján úgy dönt, hogy B. G. ………………………………………… szám alatti lakos szállítással történő 
szociális étkezésért fizetendő személyi térítési díját a kérelmező szociális válsághelyzetére tekintettel 2024. 
október 01-től a térítési díj soron következő felülvizsgálatáig elengedi. 
Határidő: 2024. november 12. 
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Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 
                (9 igen, egyhangú) 

A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
 
Békési Márta Igen 
Haladi-Bús Balázs Igen 
Kállay Gáborné Igen 
Mező Tímea Igen 
Rácz Bálint Igen 
Rácz Györgyike Igen 
Süveg Anna Igen 
Torzsa Sándor Igen 
Turcsán Szabolcs Igen 
 
SZEB 50/2024. (XI.12.) sz. 

Határozat 
A Szociális és Egészségügyi Bizottság a FESZGYI általános igazgató helyettese által beküldött és támogatott 
alábbi kérelmek ügyében Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzata Képviselő-testületének a 
személyes gondoskodást nyújtó szociális és gyermekjóléti ellátásokról szóló 24/2011. (IX.26.) rendelet 26. § (1) 
bekezdése alapján úgy dönt, hogy Cz. M. I. ………………………………………… szám alatti lakos helyben 
fogyasztással történő szociális étkezésért fizetendő személyi térítési díját a kérelmező szociális válsághelyzetére 
tekintettel 2024. október 01-től a térítési díj soron következő felülvizsgálatáig elengedi. 
Határidő: 2024. november 12. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 

                (9 igen, egyhangú) 
A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
 
Békési Márta Igen 
Haladi-Bús Balázs Igen 
Kállay Gáborné Igen 
Mező Tímea Igen 
Rácz Bálint Igen 
Rácz Györgyike Igen 
Süveg Anna Igen 
Torzsa Sándor Igen 
Turcsán Szabolcs Igen 
 
SZEB 51/2024. (XI.12.) sz. 

Határozat 
A Szociális és Egészségügyi Bizottság a FESZGYI általános igazgató helyettese által beküldött és támogatott 
alábbi kérelmek ügyében Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzata Képviselő-testületének a 
személyes gondoskodást nyújtó szociális és gyermekjóléti ellátásokról szóló 24/2011. (IX.26.) rendelet 26. § (1) 
bekezdése alapján úgy dönt, hogy P. B. ………………………………… szám alatti lakos szállítással történő 
szociális étkezésért fizetendő személyi térítési díját a kérelmező szociális válsághelyzetére tekintettel 2024. 
október 01-től a térítési díj soron következő felülvizsgálatáig elengedi. 
Határidő: 2024. november 12. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 

                (9 igen, egyhangú) 
A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
 
Békési Márta Igen 
Haladi-Bús Balázs Igen 
Kállay Gáborné Igen 
Mező Tímea Igen 
Rácz Bálint Igen 
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Rácz Györgyike Igen 
Süveg Anna Igen 
Torzsa Sándor Igen 
Turcsán Szabolcs Igen 
 
SZEB 52/2024. (XI.12.) sz. 

Határozat 
A Szociális és Egészségügyi Bizottság a FESZGYI általános igazgató helyettese által beküldött és támogatott 
alábbi kérelmek ügyében Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzata Képviselő-testületének a 
személyes gondoskodást nyújtó szociális és gyermekjóléti ellátásokról szóló 24/2011. (IX.26.) rendelet 26. § (1) 
bekezdése alapján úgy dönt, hogy E. S.-né ……………………………………….. szám alatti lakos elvitellel történő 
szociális étkezésért fizetendő személyi térítési díját a kérelmező szociális válsághelyzetére tekintettel 2024. 
október 01-től a térítési díj soron következő felülvizsgálatáig elengedi. 
Határidő: 2024. november 12. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 

                (9 igen, egyhangú) 
A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
 
Békési Márta Igen 
Haladi-Bús Balázs Igen 
Kállay Gáborné Igen 
Mező Tímea Igen 
Rácz Bálint Igen 
Rácz Györgyike Igen 
Süveg Anna Igen 
Torzsa Sándor Igen 
Turcsán Szabolcs Igen 
 
SZEB 53/2024. (XI.12.) sz. 

Határozat 
A Szociális és Egészségügyi Bizottság a FESZGYI általános igazgató helyettese által beküldött és támogatott 
alábbi kérelmek ügyében Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzata Képviselő-testületének a 
személyes gondoskodást nyújtó szociális és gyermekjóléti ellátásokról szóló 24/2011. (IX.26.) rendelet 26. § (1) 
bekezdése alapján úgy dönt, hogy L. H. …………………………………………. szám alatti lakos elvitellel történő 
szociális étkezésért fizetendő személyi térítési díját a kérelmező szociális válsághelyzetére tekintettel 2024. 
október 01-től a térítési díj soron következő felülvizsgálatáig elengedi. 
Határidő: 2024. november 12. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 

                (9 igen, egyhangú) 
A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
 
Békési Márta Igen 
Haladi-Bús Balázs Igen 
Kállay Gáborné Igen 
Mező Tímea Igen 
Rácz Bálint Igen 
Rácz Györgyike Igen 
Süveg Anna Igen 
Torzsa Sándor Igen 
Turcsán Szabolcs Igen 
 
SZEB 54/2024. (XI.12.) sz. 

Határozat 
A Szociális és Egészségügyi Bizottság a FESZGYI általános igazgató helyettese által beküldött és támogatott 
alábbi kérelmek ügyében Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzata Képviselő-testületének a 
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személyes gondoskodást nyújtó szociális és gyermekjóléti ellátásokról szóló 24/2011. (IX.26.) rendelet 26. § (1) 
bekezdése alapján úgy dönt, hogy L. M.-né ……………………………………. szám alatti lakos elvitellel történő 
szociális étkezésért fizetendő személyi térítési díját a kérelmező szociális válsághelyzetére tekintettel 2024. 
október 01-től a térítési díj soron következő felülvizsgálatáig elengedi. 
Határidő: 2024. november 12. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 

                (9 igen, egyhangú) 
A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
 
Békési Márta Igen 
Haladi-Bús Balázs Igen 
Kállay Gáborné Igen 
Mező Tímea Igen 
Rácz Bálint Igen 
Rácz Györgyike Igen 
Süveg Anna Igen 
Torzsa Sándor Igen 
Turcsán Szabolcs Igen 
 
SZEB 55/2024. (XI.12.) sz. 

Határozat 
A Szociális és Egészségügyi Bizottság a FESZGYI általános igazgató helyettese által beküldött és támogatott 
alábbi kérelmek ügyében Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzata Képviselő-testületének a 
személyes gondoskodást nyújtó szociális és gyermekjóléti ellátásokról szóló 24/2011. (IX.26.) rendelet 26. § (1) 
bekezdése alapján úgy dönt, hogy L. K. ……………………………………….. szám alatti lakos elvitellel történő 
szociális étkezésért fizetendő személyi térítési díját a kérelmező szociális válsághelyzetére tekintettel 2024. 
október 01-től a térítési díj soron következő felülvizsgálatáig elengedi. 
Határidő: 2024. november 12. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 

                (9 igen, egyhangú) 
A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
 
Békési Márta Igen 
Haladi-Bús Balázs Igen 
Kállay Gáborné Igen 
Mező Tímea Igen 
Rácz Bálint Igen 
Rácz Györgyike Igen 
Süveg Anna Igen 
Torzsa Sándor Igen 
Turcsán Szabolcs Igen 
 
SZEB 56/2024. (XI.12.) sz. 

Határozat 
A Szociális és Egészségügyi Bizottság a FESZGYI általános igazgató helyettese által beküldött és támogatott 
alábbi kérelmek ügyében Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzata Képviselő-testületének a 
személyes gondoskodást nyújtó szociális és gyermekjóléti ellátásokról szóló 24/2011. (IX.26.) rendelet 26. § (1) 
bekezdése alapján úgy dönt, hogy S.-né K. Zs. …………………………. szám alatti lakos helyben fogyasztással 
történő szociális étkezésért fizetendő személyi térítési díját a kérelmező szociális válsághelyzetére tekintettel 2024. 
október 01-től a térítési díj soron következő felülvizsgálatáig elengedi. 
Határidő: 2024. november 12. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 

                (9 igen, egyhangú) 
A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
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Békési Márta Igen 
Haladi-Bús Balázs Igen 
Kállay Gáborné Igen 
Mező Tímea Igen 
Rácz Bálint Igen 
Rácz Györgyike Igen 
Süveg Anna Igen 
Torzsa Sándor Igen 
Turcsán Szabolcs Igen 
 
SZEB 57/2024. (XI.12.) sz. 

Határozat 
A Szociális és Egészségügyi Bizottság a FESZGYI általános igazgató helyettese által beküldött és támogatott 
alábbi kérelmek ügyében Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzata Képviselő-testületének a 
személyes gondoskodást nyújtó szociális és gyermekjóléti ellátásokról szóló 24/2011. (IX.26.) rendelet 26. § (1) 
bekezdése alapján úgy dönt, hogy Zs. Gy.-né …………………………………….. szám alatti lakos szállítással 
történő szociális étkezésért és a házi segítségnyújtásért fizetendő személyi térítési díját a kérelmező szociális 
válsághelyzetére tekintettel 2024. október 01-től a térítési díj soron következő felülvizsgálatáig elengedi. 
Határidő: 2024. november 12. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 

                (9 igen, egyhangú) 
A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
 
Békési Márta Igen 
Haladi-Bús Balázs Igen 
Kállay Gáborné Igen 
Mező Tímea Igen 
Rácz Bálint Igen 
Rácz Györgyike Igen 
Süveg Anna Igen 
Torzsa Sándor Igen 
Turcsán Szabolcs Igen 
 
SZEB 58/2024. (XI.12.) sz. 

Határozat 
A Szociális és Egészségügyi Bizottság a FESZGYI általános igazgató helyettese által beküldött és támogatott 
alábbi kérelmek ügyében Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzata Képviselő-testületének a 
személyes gondoskodást nyújtó szociális és gyermekjóléti ellátásokról szóló 24/2011. (IX.26.) rendelet 26. § (1) 
bekezdése alapján úgy dönt, hogy B. A. J.-né …………………………………. szám alatti lakos szállítással történő 
szociális étkezésért fizetendő személyi térítési díját a kérelmező szociális válsághelyzetére tekintettel 2024. 
október 01-től a térítési díj soron következő felülvizsgálatáig elengedi. 
Határidő: 2024. november 12. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 

                (9 igen, egyhangú) 
A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
 
Békési Márta Igen 
Haladi-Bús Balázs Igen 
Kállay Gáborné Igen 
Mező Tímea Igen 
Rácz Bálint Igen 
Rácz Györgyike Igen 
Süveg Anna Igen 
Torzsa Sándor Igen 
Turcsán Szabolcs Igen 
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SZEB 59/2024. (XI.12.) sz. 

Határozat 
A Szociális és Egészségügyi Bizottság a FESZGYI általános igazgató helyettese által beküldött és támogatott 
alábbi kérelmek ügyében Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzata Képviselő-testületének a 
személyes gondoskodást nyújtó szociális és gyermekjóléti ellátásokról szóló 24/2011. (IX.26.) rendelet 26. § (1) 
bekezdése alapján úgy dönt, hogy L. M. D. …………………………………… szám alatti lakos a szállítással történő 
szociális étkezésért fizetendő személyi térítési díját a kérelmező szociális válsághelyzetére tekintettel 2024. 
október 01-től a térítési díj soron következő felülvizsgálatáig elengedi. 
Határidő: 2024. november 12. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 
                                                                                                                                                      (9 igen, egyhangú) 
A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
 
Békési Márta Igen 
Haladi-Bús Balázs Igen 
Kállay Gáborné Igen 
Mező Tímea Igen 
Rácz Bálint Igen 
Rácz Györgyike Igen 
Süveg Anna Igen 
Torzsa Sándor Igen 
Turcsán Szabolcs Igen 

 
SZEB 60/2024. (XI.12.) sz. 

Határozat 
A Szociális és Egészségügyi Bizottság a FESZGYI általános igazgató helyettese által beküldött és támogatott 
alábbi kérelmek ügyében Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzata Képviselő-testületének a 
személyes gondoskodást nyújtó szociális és gyermekjóléti ellátásokról szóló 24/2011. (IX.26.) rendelet 26. § (1) 
bekezdése alapján úgy dönt, hogy Cs. I. ……………………………………….. szám alatti lakos a szállítással történő 
szociális étkezésért fizetendő személyi térítési díját a kérelmező szociális válsághelyzetére tekintettel 2024. 
október 01-től a térítési díj soron következő felülvizsgálatáig elengedi. 
Határidő: 2024. november 12. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 

                (9 igen, egyhangú) 
A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
 
Békési Márta Igen 
Haladi-Bús Balázs Igen 
Kállay Gáborné Igen 
Mező Tímea Igen 
Rácz Bálint Igen 
Rácz Györgyike Igen 
Süveg Anna Igen 
Torzsa Sándor Igen 
Turcsán Szabolcs Igen 
 
SZEB 61/2024. (XI.12.) sz. 

Határozat 
A Szociális és Egészségügyi Bizottság a FESZGYI általános igazgató helyettese által beküldött és támogatott 
alábbi kérelmek ügyében Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzata Képviselő-testületének a 
személyes gondoskodást nyújtó szociális és gyermekjóléti ellátásokról szóló 24/2011. (IX.26.) rendelet 26. § (1) 
bekezdése alapján úgy dönt, hogy Sz. É. Zs. ………………………………………. szám alatti lakos a szállítással 
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történő szociális étkezésért és a házi segítségnyújtásért fizetendő személyi térítési díját a kérelmező szociális 
válsághelyzetére tekintettel 2024. október 01-től a térítési díj soron következő felülvizsgálatáig elengedi. 
Határidő: 2024. november 12. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 

                (9 igen, egyhangú) 
A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
 
Békési Márta Igen 
Haladi-Bús Balázs Igen 
Kállay Gáborné Igen 
Mező Tímea Igen 
Rácz Bálint Igen 
Rácz Györgyike Igen 
Süveg Anna Igen 
Torzsa Sándor Igen 
Turcsán Szabolcs Igen 
 
SZEB 62/2024. (XI.12.) sz. 

Határozat 
A Szociális és Egészségügyi Bizottság a FESZGYI általános igazgató helyettese által beküldött és támogatott 
alábbi kérelmek ügyében Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzata Képviselő-testületének a 
személyes gondoskodást nyújtó szociális és gyermekjóléti ellátásokról szóló 24/2011. (IX.26.) rendelet 26. § (1) 
bekezdése alapján úgy dönt, hogy P. E. ………………………………………. szám alatti lakos a szállítással történő 
szociális étkezésért fizetendő személyi térítési díját a kérelmező szociális válsághelyzetére tekintettel 2024. 
október 01-től a térítési díj soron következő felülvizsgálatáig elengedi. 
Határidő: 2024. november 12. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 

                (9 igen, egyhangú) 
A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
 
Békési Márta Igen 
Haladi-Bús Balázs Igen 
Kállay Gáborné Igen 
Mező Tímea Igen 
Rácz Bálint Igen 
Rácz Györgyike Igen 
Süveg Anna Igen 
Torzsa Sándor Igen 
Turcsán Szabolcs Igen 
 
SZEB 63/2024. (XI.12.) sz. 

Határozat 
A Szociális és Egészségügyi Bizottság a FESZGYI általános igazgató helyettese által beküldött és támogatott 
alábbi kérelmek ügyében Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzata Képviselő-testületének a 
személyes gondoskodást nyújtó szociális és gyermekjóléti ellátásokról szóló 24/2011. (IX.26.) rendelet 26. § (1) 
bekezdése alapján úgy dönt, hogy J. P. Gy. …………………………………………… szám alatti lakos az elvitellel 
történő szociális étkezésért fizetendő személyi térítési díját a kérelmező szociális válsághelyzetére tekintettel 2024. 
október 01-től a térítési díj soron következő felülvizsgálatáig elengedi. 
Határidő: 2024. november 12. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 

                (9 igen, egyhangú) 
A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
 
Békési Márta Igen 
Haladi-Bús Balázs Igen 
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Kállay Gáborné Igen 
Mező Tímea Igen 
Rácz Bálint Igen 
Rácz Györgyike Igen 
Süveg Anna Igen 
Torzsa Sándor Igen 
Turcsán Szabolcs Igen 
 
SZEB 64/2024. (XI.12.) sz. 

Határozat 
A Szociális és Egészségügyi Bizottság a FESZGYI általános igazgató helyettese által beküldött és támogatott 
alábbi kérelmek ügyében Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzata Képviselő-testületének a 
személyes gondoskodást nyújtó szociális és gyermekjóléti ellátásokról szóló 24/2011. (IX.26.) rendelet 26. § (1) 
bekezdése alapján úgy dönt, hogy M. L.-né ………………………………………. szám alatti lakos a helyben 
fogyasztással történő szociális étkezésért fizetendő személyi térítési díját a kérelmező szociális válsághelyzetére 
tekintettel 2024. október 01-től a térítési díj soron következő felülvizsgálatáig elengedi. 
Határidő: 2024. november 12. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 

                (9 igen, egyhangú) 
A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
 
Békési Márta Igen 
Haladi-Bús Balázs Igen 
Kállay Gáborné Igen 
Mező Tímea Igen 
Rácz Bálint Igen 
Rácz Györgyike Igen 
Süveg Anna Igen 
Torzsa Sándor Igen 
Turcsán Szabolcs Igen 
 
SZEB 65/2024. (XI.12.) sz. 

Határozat 
A Szociális és Egészségügyi Bizottság a FESZGYI általános igazgató helyettese által beküldött és támogatott 
alábbi kérelmek ügyében Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzata Képviselő-testületének a 
személyes gondoskodást nyújtó szociális és gyermekjóléti ellátásokról szóló 24/2011. (IX.26.) rendelet 26. § (1) 
bekezdése alapján úgy dönt, hogy N. M.-né ……………………………………. szám alatti lakos szállítással történő 
szociális étkezésért fizetendő személyi térítési díját a kérelmező szociális válsághelyzetére tekintettel 2024. 
október 01-től a térítési díj soron következő felülvizsgálatáig elengedi. 
Határidő: 2024. november 12. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 

                (9 igen, egyhangú) 
A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
 
Békési Márta Igen 
Haladi-Bús Balázs Igen 
Kállay Gáborné Igen 
Mező Tímea Igen 
Rácz Bálint Igen 
Rácz Györgyike Igen 
Süveg Anna Igen 
Torzsa Sándor Igen 
Turcsán Szabolcs Igen 
 
SZEB 66/2024. (XI.12.) sz. 
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Határozat 
A Szociális és Egészségügyi Bizottság a FESZGYI általános igazgató helyettese által beküldött és támogatott 
alábbi kérelmek ügyében Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzata Képviselő-testületének a 
személyes gondoskodást nyújtó szociális és gyermekjóléti ellátásokról szóló 24/2011. (IX.26.) rendelet 26. § (1) 
bekezdése alapján úgy dönt, hogy K. A. …………………………………… szám alatt lakos szállítással történő 
szociális étkezésért fizetendő személyi térítési díját a kérelmező szociális válsághelyzetére tekintettel 2024. 
október 01-től a térítési díj soron következő felülvizsgálatáig elengedi. 
Határidő: 2024. november 12. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 

                (9 igen, egyhangú) 
A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
 
Békési Márta Igen 
Haladi-Bús Balázs Igen 
Kállay Gáborné Igen 
Mező Tímea Igen 
Rácz Bálint Igen 
Rácz Györgyike Igen 
Süveg Anna Igen 
Torzsa Sándor Igen 
Turcsán Szabolcs Igen 
 
SZEB 67/2024. (XI.12.) sz. 

Határozat 
A Szociális és Egészségügyi Bizottság a FESZGYI általános igazgató helyettese által beküldött és támogatott 
alábbi kérelmek ügyében Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzata Képviselő-testületének a 
személyes gondoskodást nyújtó szociális és gyermekjóléti ellátásokról szóló 24/2011. (IX.26.) rendelet 26. § (1) 
bekezdése alapján úgy dönt, hogy D. S.-né …………………………… szám alatti lakos szállítással történő szociális 
étkezésért és a házi segítségnyújtásért fizetendő személyi térítési díját a kérelmező szociális válsághelyzetére 
tekintettel 2024. október 01-től a térítési díj soron következő felülvizsgálatáig elengedi. 
Határidő: 2024. november 12. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 
                                                                                                                                                      (9 igen, egyhangú) 
A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
 
Békési Márta Igen 
Haladi-Bús Balázs Igen 
Kállay Gáborné Igen 
Mező Tímea Igen 
Rácz Bálint Igen 
Rácz Györgyike Igen 
Süveg Anna Igen 
Torzsa Sándor Igen 
Turcsán Szabolcs Igen 

 
SZEB 68/2024. (XI.12.) sz. 

Határozat 
A Szociális és Egészségügyi Bizottság a FESZGYI általános igazgató helyettese által beküldött és támogatott 
alábbi kérelmek ügyében Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzata Képviselő-testületének a 
személyes gondoskodást nyújtó szociális és gyermekjóléti ellátásokról szóló 24/2011. (IX.26.) rendelet 26. § (1) 
bekezdése alapján úgy dönt, hogy B. L. …………………………………….. szám alatti lakos szállítással történő 
szociális étkezésért fizetendő személyi térítési díját a kérelmező szociális válsághelyzetére tekintettel 2024. 
október 01-től a térítési díj soron következő felülvizsgálatáig elengedi. 
Határidő: 2024. november 12. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 
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                                                                                                                                                      (9 igen, egyhangú) 
 
 
A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
 
Békési Márta Igen 
Haladi-Bús Balázs Igen 
Kállay Gáborné Igen 
Mező Tímea Igen 
Rácz Bálint Igen 
Rácz Györgyike Igen 
Süveg Anna Igen 
Torzsa Sándor Igen 
Turcsán Szabolcs Igen 

 
SZEB 69/2024. (XI.12.) sz. 

Határozat 
A Szociális és Egészségügyi Bizottság a FESZGYI általános igazgató helyettese által beküldött és támogatott 
alábbi kérelmek ügyében Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzata Képviselő-testületének a 
személyes gondoskodást nyújtó szociális és gyermekjóléti ellátásokról szóló 24/2011. (IX.26.) rendelet 26. § (1) 
bekezdése alapján úgy dönt, hogy Sz. E. ………………………………………….. szám alatti lakos helyben 
fogyasztással történő szociális étkezésért fizetendő személyi térítési díját a kérelmező szociális válsághelyzetére 
tekintettel 2024. október 01-től a térítési díj soron következő felülvizsgálatáig elengedi. 
Határidő: 2024. november 12. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 
                                                                                                                                                      (9 igen, egyhangú) 
A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
 
Békési Márta Igen 
Haladi-Bús Balázs Igen 
Kállay Gáborné Igen 
Mező Tímea Igen 
Rácz Bálint Igen 
Rácz Györgyike Igen 
Süveg Anna Igen 
Torzsa Sándor Igen 
Turcsán Szabolcs Igen 

 
SZEB 70/2024. (XI.12.) sz. 

Határozat 
A Szociális és Egészségügyi Bizottság a FESZGYI általános igazgató helyettese által beküldött és támogatott 
alábbi kérelmek ügyében Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzata Képviselő-testületének a 
személyes gondoskodást nyújtó szociális és gyermekjóléti ellátásokról szóló 24/2011. (IX.26.) rendelet 26. § (1) 
bekezdése alapján úgy dönt, hogy S. Gy.-né ………………………………. szám alatti lakos szállítással történő 
szociális étkezésért fizetendő személyi térítési díját a kérelmező szociális válsághelyzetére tekintettel 2024. 
október 01-től a térítési díj soron következő felülvizsgálatáig elengedi. 
Határidő: 2024. november 12. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 
                                                                                                                                                      (9 igen, egyhangú) 
A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
 
Békési Márta Igen 
Haladi-Bús Balázs Igen 
Kállay Gáborné Igen 
Mező Tímea Igen 
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Rácz Bálint Igen 
Rácz Györgyike Igen 
Süveg Anna Igen 
Torzsa Sándor Igen 
Turcsán Szabolcs Igen 
 
 
SZEB 71/2024. (XI.12.) sz. 

Határozat 
A Szociális és Egészségügyi Bizottság a FESZGYI általános igazgató helyettese által beküldött és támogatott 
alábbi kérelmek ügyében Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzata Képviselő-testületének a 
személyes gondoskodást nyújtó szociális és gyermekjóléti ellátásokról szóló 24/2011. (IX.26.) rendelet 26. § (1) 
bekezdése alapján úgy dönt, hogy B. A. ………………………………. szám alatti lakos szállítással történő szociális 
étkezésért és a házi segítségnyújtásért fizetendő személyi térítési díját a kérelmező szociális válsághelyzetére 
tekintettel 2024. október 01-től a térítési díj soron következő felülvizsgálatáig elengedi. 
Határidő: 2024. november 12. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 

(9 igen, egyhangú) 
A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
 
Békési Márta Igen 
Haladi-Bús Balázs Igen 
Kállay Gáborné Igen 
Mező Tímea Igen 
Rácz Bálint Igen 
Rácz Györgyike Igen 
Süveg Anna Igen 
Torzsa Sándor Igen 
Turcsán Szabolcs Igen 
 
SZEB 72/2024. (XI.12.) sz. 

Határozat 
A Szociális és Egészségügyi Bizottság a FESZGYI általános igazgató helyettese által beküldött és támogatott 
alábbi kérelmek ügyében Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzata Képviselő-testületének a 
személyes gondoskodást nyújtó szociális és gyermekjóléti ellátásokról szóló 24/2011. (IX.26.) rendelet 26. § (1) 
bekezdése alapján úgy dönt, hogy K. M. ………………………………… ajtó szám alatti lakos szállítással történő 
szociális étkezésért fizetendő személyi térítési díját a kérelmező szociális válsághelyzetére tekintettel 2024. 
október 01-től a térítési díj soron következő felülvizsgálatáig elengedi. 
Határidő: 2024. november 12. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 
                                                                                                                                                      (9 igen, egyhangú) 
A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
 
Békési Márta Igen 
Haladi-Bús Balázs Igen 
Kállay Gáborné Igen 
Mező Tímea Igen 
Rácz Bálint Igen 
Rácz Györgyike Igen 
Süveg Anna Igen 
Torzsa Sándor Igen 
Turcsán Szabolcs Igen 
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SZEB 73/2024. (XI.12.) sz. 
Határozat 

A Szociális és Egészségügyi Bizottság a FESZGYI általános igazgató helyettese által beküldött és támogatott 
alábbi kérelmek ügyében Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzata Képviselő-testületének a 
személyes gondoskodást nyújtó szociális és gyermekjóléti ellátásokról szóló 24/2011. (IX.26.) rendelet 26. § (1) 
bekezdése alapján úgy dönt, hogy G. A. …………………………………………………… ajtó szám alatti lakos 
helyben fogyasztással történő szociális étkezésért fizetendő személyi térítési díját a kérelmező szociális 
válsághelyzetére tekintettel 2024. október 01-től a térítési díj soron következő felülvizsgálatáig elengedi. 
Határidő: 2024. november 12. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 
                                                                                                                                                      (9 igen, egyhangú) 
A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
 
Békési Márta Igen 
Haladi-Bús Balázs Igen 
Kállay Gáborné Igen 
Mező Tímea Igen 
Rácz Bálint Igen 
Rácz Györgyike Igen 
Süveg Anna Igen 
Torzsa Sándor Igen 
Turcsán Szabolcs Igen 
 
SZEB 74/2024. (XI.12.) sz. 

Határozat 
Szociális és Egészségügyi Bizottság a FESZGYI általános igazgató helyettese által beküldött és támogatott alábbi 
kérelmek ügyében Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzata Képviselő-testületének a személyes 
gondoskodást nyújtó szociális és gyermekjóléti ellátásokról szóló 24/2011. (IX.26.) rendelet 26. § (1) bekezdése 
alapján úgy dönt, hogy T. J.-né ………………………………………………. ajtó szám alatti lakos szállítással történő 
szociális étkezésért és a házi segítségnyújtásért fizetendő személyi térítési díját a kérelmező szociális 
válsághelyzetére tekintettel 2024. október 01-től a térítési díj soron következő felülvizsgálatáig elengedi. 
Határidő: 2024. november 12. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 
                                                                                                                                                      (9 igen, egyhangú) 
A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
 
Békési Márta Igen 
Haladi-Bús Balázs Igen 
Kállay Gáborné Igen 
Mező Tímea Igen 
Rácz Bálint Igen 
Rácz Györgyike Igen 
Süveg Anna Igen 
Torzsa Sándor Igen 
Turcsán Szabolcs Igen 
 
SZEB 75/2024. (XI.12.) sz. 

Határozat 
A Szociális és Egészségügyi Bizottság a FESZGYI általános igazgató helyettese által beküldött és támogatott 
alábbi kérelmek ügyében Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzata Képviselő-testületének a 
személyes gondoskodást nyújtó szociális és gyermekjóléti ellátásokról szóló 24/2011. (IX.26.) rendelet 26. § (1) 
bekezdése alapján úgy dönt, hogy Sz.-né N. Á. ………………………………………………… ajtó szám alatti lakos  
elvitellel történő szociális étkezésért fizetendő személyi térítési díját a kérelmező szociális válsághelyzetére 
tekintettel 2024. október 01-től a térítési díj soron következő felülvizsgálatáig elengedi. 
Határidő: 2024. november 12. 
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Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 
 
                                                                                                                                                      (9 igen, egyhangú) 
 
 
A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
 
Békési Márta Igen 
Haladi-Bús Balázs Igen 
Kállay Gáborné Igen 
Mező Tímea Igen 
Rácz Bálint Igen 
Rácz Györgyike Igen 
Süveg Anna Igen 
Torzsa Sándor Igen 
Turcsán Szabolcs Igen 
 
SZEB 76/2024. (XI.12.) sz. 

Határozat 
A Szociális és Egészségügyi Bizottság a FESZGYI általános igazgató helyettese által beküldött és támogatott 
alábbi kérelmek ügyében Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzata Képviselő-testületének a 
személyes gondoskodást nyújtó szociális és gyermekjóléti ellátásokról szóló 24/2011. (IX.26.) rendelet 26. § (1) 
bekezdése alapján úgy dönt, hogy Sz. Z.-né ……………………………… ajtó szám alatti lakos szállítással történő 
szociális étkezésért és a házi segítségnyújtásért fizetendő személyi térítési díját a kérelmező szociális 
válsághelyzetére tekintettel 2024. október 01-től a térítési díj soron következő felülvizsgálatáig elengedi. 
Határidő: 2024. november 12. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 
                                                                                                                                                      (9 igen, egyhangú) 
A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
 
Békési Márta Igen 
Haladi-Bús Balázs Igen 
Kállay Gáborné Igen 
Mező Tímea Igen 
Rácz Bálint Igen 
Rácz Györgyike Igen 
Süveg Anna Igen 
Torzsa Sándor Igen 
Turcsán Szabolcs Igen 
 
SZEB 77/2024. (XI.12.) sz. 

Határozat 
A Szociális és Egészségügyi Bizottság a FESZGYI általános igazgató helyettese által beküldött és támogatott 
alábbi kérelmek ügyében Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzata Képviselő-testületének a 
személyes gondoskodást nyújtó szociális és gyermekjóléti ellátásokról szóló 24/2011. (IX.26.) rendelet 26. § (1) 
bekezdése alapján úgy dönt, hogy H. I. …………………………………………. ajtó szám alatti lakos szállítással 
történő szociális étkezésért fizetendő személyi térítési díját a kérelmező szociális válsághelyzetére tekintettel 2024. 
október 01-től a térítési díj soron következő felülvizsgálatáig elengedi. 
Határidő: 2024. november 12. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 
                                                                                                                                                      (9 igen, egyhangú) 
A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
 
Békési Márta Igen 
Haladi-Bús Balázs Igen 
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Kállay Gáborné Igen 
Mező Tímea Igen 
Rácz Bálint Igen 
Rácz Györgyike Igen 
Süveg Anna Igen 
Torzsa Sándor Igen 
Turcsán Szabolcs Igen 
 
Süveg Anna: Kérem, szavazzunk az Sz-329/2024. sz. előterjesztés II. sz. határozati javaslatairól. 
 
 
SZEB 78/2024. (XI.12.) sz. 

Határozat 
A Szociális és Egészségügyi Bizottsága a FESZGYI általános igazgatóhelyettese által beküldött és támogatott 
alábbi kérelmek ügyében Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzata Képviselő-testületének a 
személyes gondoskodást nyújtó szociális és gyermekjóléti ellátásokról szóló 24/2011. (IX.26.) rendelet 26. § (1) 
bekezdése alapján úgy dönt, hogy Dr. K. B. K. ………………………………….. szám alatti lakos a szállítással 
történő szociális étkezésért és a házi segítségnyújtásért fizetendő személyi térítési díját a kérelmező szociális 
válsághelyzetére tekintettel 2024. október 01-től a térítési díj soron következő felülvizsgálatáig 50 %-kal csökkenti. 
Határidő: 2024. november 12. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 

                (9 igen, egyhangú) 
A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
 
Békési Márta Igen 
Haladi-Bús Balázs Igen 
Kállay Gáborné Igen 
Mező Tímea Igen 
Rácz Bálint Igen 
Rácz Györgyike Igen 
Süveg Anna Igen 
Torzsa Sándor Igen 
Turcsán Szabolcs Igen 
 
SZEB 79/2024. (XI.12.) sz. 

Határozat 
A Szociális és Egészségügyi Bizottsága a FESZGYI általános igazgatóhelyettese által beküldött és támogatott 
alábbi kérelmek ügyében Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzata Képviselő-testületének a 
személyes gondoskodást nyújtó szociális és gyermekjóléti ellátásokról szóló 24/2011. (IX.26.) rendelet 26. § (1) 
bekezdése alapján úgy dönt, hogy R. I. …………………………………………... ajtó szám alatti lakos helyben 
fogyasztással történő szociális étkezésért fizetendő személyi térítési díját a kérelmező szociális válsághelyzetére 
tekintettel 2024. október 01-től a térítési díj soron következő felülvizsgálatáig 50 %-kal csökkenti. 
Határidő: 2024. november 12. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 
                                                                                                                                                      (9 igen, egyhangú) 
A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
 
Békési Márta Igen 
Haladi-Bús Balázs Igen 
Kállay Gáborné Igen 
Mező Tímea Igen 
Rácz Bálint Igen 
Rácz Györgyike Igen 
Süveg Anna Igen 
Torzsa Sándor Igen 
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Turcsán Szabolcs Igen 
 
 
 
 
SZEB 80/2024. (XI.12.) sz. 

Határozat 
A Szociális és Egészségügyi Bizottsága a FESZGYI általános igazgatóhelyettese által beküldött és támogatott 
alábbi kérelmek ügyében Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzata Képviselő-testületének a 
személyes gondoskodást nyújtó szociális és gyermekjóléti ellátásokról szóló 24/2011. (IX.26.) rendelet 26. § (1) 
bekezdése alapján úgy dönt, hogy Sz. I.-né ………………………….. szám alatti lakos szállítással történő szociális 
étkezésért fizetendő személyi térítési díját a kérelmező szociális válsághelyzetére tekintettel 2024. október 01-től 
a térítési díj soron következő felülvizsgálatáig 50 %-kal csökkenti. 
Határidő: 2024. november 12. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 
                                                                                                                                                      (9 igen, egyhangú) 
A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
 
Békési Márta Igen 
Haladi-Bús Balázs Igen 
Kállay Gáborné Igen 
Mező Tímea Igen 
Rácz Bálint Igen 
Rácz Györgyike Igen 
Süveg Anna Igen 
Torzsa Sándor Igen 
Turcsán Szabolcs Igen 

 
SZEB 81/2024. (XI.12.) sz. 

Határozat 
A Szociális és Egészségügyi Bizottsága a FESZGYI általános igazgatóhelyettese által beküldött és támogatott 
alábbi kérelmek ügyében Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzata Képviselő-testületének a 
személyes gondoskodást nyújtó szociális és gyermekjóléti ellátásokról szóló 24/2011. (IX.26.) rendelet 26. § (1) 
bekezdése alapján úgy dönt, hogy P. K. ………………………………………. szám alatti lakos elvitellel történő 
szociális étkezésért fizetendő személyi térítési díját a kérelmező szociális válsághelyzetére tekintettel 2024. 
október 01-től a térítési díj soron következő felülvizsgálatáig 50 %-kal csökkenti. 
Határidő: 2024. november 12. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 
                                                                                                                                                      (9 igen, egyhangú) 
A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
 
Békési Márta Igen 
Haladi-Bús Balázs Igen 
Kállay Gáborné Igen 
Mező Tímea Igen 
Rácz Bálint Igen 
Rácz Györgyike Igen 
Süveg Anna Igen 
Torzsa Sándor Igen 
Turcsán Szabolcs Igen 
 
SZEB 82/2024. (XI.12.) sz. 

Határozat 
A Szociális és Egészségügyi Bizottsága a FESZGYI általános igazgatóhelyettese által beküldött és támogatott 
alábbi kérelmek ügyében Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzata Képviselő-testületének a 
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személyes gondoskodást nyújtó szociális és gyermekjóléti ellátásokról szóló 24/2011. (IX.26.) rendelet 26. § (1) 
bekezdése alapján úgy dönt, hogy E. J. T. ……………………………………. szám alatti lakos elvitellel történő 
szociális étkezésért fizetendő személyi térítési díját a kérelmező szociális válsághelyzetére tekintettel 2024. 
október 01-től a térítési díj soron következő felülvizsgálatáig 50 %-kal csökkenti 
Határidő: 2024. november 12. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 
                                                                                                                                                      (9 igen, egyhangú) 
A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
 
Békési Márta Igen 
Haladi-Bús Balázs Igen 
Kállay Gáborné Igen 
Mező Tímea Igen 
Rácz Bálint Igen 
Rácz Györgyike Igen 
Süveg Anna Igen 
Torzsa Sándor Igen 
Turcsán Szabolcs Igen 
 
SZEB 83/2024. (XI.12.) sz. 

Határozat 
A Szociális és Egészségügyi Bizottsága a FESZGYI általános igazgatóhelyettese által beküldött és támogatott 
alábbi kérelmek ügyében Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzata Képviselő-testületének a 
személyes gondoskodást nyújtó szociális és gyermekjóléti ellátásokról szóló 24/2011. (IX.26.) rendelet 26. § (1) 
bekezdése alapján úgy dönt, hogy S. J.-né …………………………………….  szám alatti lakos a szállítással történő 
szociális étkezésért fizetendő személyi térítési díját a kérelmező szociális válsághelyzetére tekintettel 2024. 
október 01-től a térítési díj soron következő felülvizsgálatáig 50 %-kal csökkenti. 
Határidő: 2024. november 12. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 
                                                                                                                                                      (9 igen, egyhangú) 
A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
 
Békési Márta Igen 
Haladi-Bús Balázs Igen 
Kállay Gáborné Igen 
Mező Tímea Igen 
Rácz Bálint Igen 
Rácz Györgyike Igen 
Süveg Anna Igen 
Torzsa Sándor Igen 
Turcsán Szabolcs Igen 
 
SZEB 84/2024. (XI.12.) sz. 

Határozat 
A Szociális és Egészségügyi Bizottsága a FESZGYI általános igazgatóhelyettese által beküldött és támogatott 
alábbi kérelmek ügyében Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzata Képviselő-testületének a 
személyes gondoskodást nyújtó szociális és gyermekjóléti ellátásokról szóló 24/2011. (IX.26.) rendelet 26. § (1) 
bekezdése alapján úgy dönt, hogy S. A. …………………………….. ajtó szám alatti lakos szállítással történő 
szociális étkezésért fizetendő személyi térítési díját a kérelmező szociális válsághelyzetére tekintettel 2024. 
október 01-től a térítési díj soron következő felülvizsgálatáig 50 %-kal csökkenti. 
Határidő: 2024. november 12. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 
                                                                                                                                                      (9 igen, egyhangú) 
A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
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Békési Márta Igen 
Haladi-Bús Balázs Igen 
Kállay Gáborné Igen 
Mező Tímea Igen 
Rácz Bálint Igen 
Rácz Györgyike Igen 
Süveg Anna Igen 
Torzsa Sándor Igen 
Turcsán Szabolcs Igen 
 
SZEB 85/2024. (XI.12.) sz. 

Határozat 
A Szociális és Egészségügyi Bizottsága a FESZGYI általános igazgatóhelyettese által beküldött és támogatott 
alábbi kérelmek ügyében Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzata Képviselő-testületének a 
személyes gondoskodást nyújtó szociális és gyermekjóléti ellátásokról szóló 24/2011. (IX.26.) rendelet 26. § (1) 
bekezdése alapján úgy dönt, hogy Cz. O.-né ……………………………… ajtó szám alatti lakos házi 
segítségnyújtással történő szociális étkezésért fizetendő személyi térítési díját a kérelmező szociális 
válsághelyzetére tekintettel 2024. október 01-től a térítési díj soron következő felülvizsgálatáig 50 %-kal csökkenti. 
Határidő: 2024. november 12. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 
                                                                                                                                                      (9 igen, egyhangú) 
A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
 
Békési Márta Igen 
Haladi-Bús Balázs Igen 
Kállay Gáborné Igen 
Mező Tímea Igen 
Rácz Bálint Igen 
Rácz Györgyike Igen 
Süveg Anna Igen 
Torzsa Sándor Igen 
Turcsán Szabolcs Igen 

 
SZEB 86/2024. (XI.12.) sz. 

Határozat 
A Szociális és Egészségügyi Bizottsága a FESZGYI általános igazgatóhelyettese által beküldött és támogatott 
alábbi kérelmek ügyében Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzata Képviselő-testületének a 
személyes gondoskodást nyújtó szociális és gyermekjóléti ellátásokról szóló 24/2011. (IX.26.) rendelet 26. § (1) 
bekezdése alapján úgy dönt, hogy T. M.-né ……………………………………………… ajtó szám alatti lakos 
szállítással történő szociális étkezésért és a házi segítségnyújtásért fizetendő személyi térítési díját a kérelmező 
szociális válsághelyzetére tekintettel 2024. október 01-től a térítési díj soron következő felülvizsgálatáig 50 %-kal 
csökkenti. 
Határidő: 2024. november 12. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 
                                                                                                                                                      (9 igen, egyhangú) 
A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
 
Békési Márta Igen 
Haladi-Bús Balázs Igen 
Kállay Gáborné Igen 
Mező Tímea Igen 
Rácz Bálint Igen 
Rácz Györgyike Igen 
Süveg Anna Igen 
Torzsa Sándor Igen 
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Turcsán Szabolcs Igen 
 
 
 
 
SZEB 87/2024. (XI.12.) sz. 

Határozat 
A Szociális és Egészségügyi Bizottsága a FESZGYI általános igazgatóhelyettese által beküldött és támogatott 
alábbi kérelmek ügyében Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzata Képviselő-testületének a 
személyes gondoskodást nyújtó szociális és gyermekjóléti ellátásokról szóló 24/2011. (IX.26.) rendelet 26. § (1) 
bekezdése alapján úgy dönt, hogy M. G.-né ………………………………………. szám alatti lakos szállítással 
történő szociális étkezésért fizetendő személyi térítési díját a kérelmező szociális válsághelyzetére tekintettel 2024. 
október 01-től a térítési díj soron következő felülvizsgálatáig 50 %-kal csökkenti. 
Határidő: 2024. november 12. 
Felelős: Baranyi Krisztina polgármester 
                                                                                                                                                      (9 igen, egyhangú) 
 
A szavazásban 9 bizottsági tag vett részt: 
 
Békési Márta Igen 
Haladi-Bús Balázs Igen 
Kállay Gáborné Igen 
Mező Tímea Igen 
Rácz Bálint Igen 
Rácz Györgyike Igen 
Süveg Anna Igen 
Torzsa Sándor Igen 
Turcsán Szabolcs Igen 
 
 
Süveg Anna: Nagyon szépen köszönöm mindenkinek a mai munkát, csütörtökön találkozunk a Bizottsági ülést 
11.37 órakor bezárom. 
 
 

k.m.f. 
 
 

      Süveg Anna 
        elnök 
 
           
          Mező Tímea  
          bizottsági tag 
 
 
 
Benkő Irén Erzsébet 
jegyzőkönyvvezető 
 
 
Ellenjegyezte: 
 
 
Baloghné dr. Nagy Edit 
címzetes főjegyző 


